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Na linke M-Rosy / Do Vašej pozornosti 

S dôverou prosíme našu nebeskú Matku, ktorú si ctíme ako Ružencovú Pannu Máriu. Ruženec je 

modlitba, prostredníctvom ktorej, vedení Matkou nášho Pána, upriamujeme svoj pohľad na Vykupiteľovu 
tvár, aby sme mohli byť posilnení tajomstvom jeho radosti, svetla, bolesti a slávy.    

(Benedikt XVI., Anjel Pána, 2. 10. 2005) 

 

Posolstvo Panny Márie 

Verte, modlite sa a milujte! 

Dietky, verte, modlite sa a milujte, a Boh vám bude blízko. Daruje vám všetky milosti, ktoré od 

Neho žiadate. Ja som pre vás dar, pretože Boh mi dovoľuje deň po dni byť  s vami a milovať 
každého z vás nesmiernou láskou. 

Preto, dietky, v modlitbe a pokore otvorte svoje  srdcia a buďte svedkami mojej prítomnosti. 
Ďakujem  vám, že ste prijali moje pozvanie.           

Medžugorie, 25. októbra  2005 

 

Čas konať 

„Otec začína konať vo svete úžasným a nesmiernym spôsobom. Svätí a anjeli 

uchovávajú každého z nás vo svojej láske a modlitbách a my čakáme. 

Ak hľadíme na to, čo všetko sa v našom živote zmenilo, vidíme, ako sa rozvíja 

Otcov plán. Deň Pánov (Druhý príchod) oslobodí celý Boží ľud od otroctva 
hriechu - kto to dovolí. Odteraz musíme patriť iba Pánovi... 

Každý náš krok musí byť v súlade s túžbami a dokonalosťou radostného života 
v prítomnosti Trojjediného Boha a našej Matky Márie. 

Schopnosť každého bojovať proti zlu v mene Boha bude závisieť od našej 

otvorenosti Duchu Svätému.  Trojjediný Boh nás nikdy neopustí, ani nás 
nenechá bez sily a potrebnej vytrvalosti. 

Už nie je čas na váhanie a pochybnosti. Čas príprav sa skončil. Nastal čas konať! Ide o veľa – o spásu 
našich duší a duší toľkých ľudí!” 

                    Harriet Hammons a Carol Ameche, USA, 1998 

 * * * * * * * 

O závažných posolstvách, ktoré odobril mons. Roman Danylak,  

sa viac dočítate v M ROSE č. 12/2005 
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Posolstvo Kráľovnej pokoja 

Očistite svoje srdcia! 

Moje drahé deti! 

Prichádzam k vám ako Matka. Prinášam vám svojho Syna, 

Pokoj a Lásku. Očistite svoje srdcia! Vezmite so sebou 

môjho Syna a darujte Ho druhým - pravý pokoj a pravé 
štastie... 

Medžugorie, prostredníctvom 

Mirjany Dragičevič - Soldovej, 2. októbra 2005 

 

Posolstvo Kráľovnej pomoci 

Hľaďte na Ježiša! 

Deti moje, dnes prichádzam s veľkou láskou a nádejou, že Ježiš zvíťazí vo  vašich srdciach. 

Deti, mnohokrát sa trápite a hneváte, ale nikdy nedovoľte,  aby vás ovládol strach. Vložte svoju 

dôveru do Ježišovho i môjho srdca tak,  ako si vás my tisneme k svojim Srdciam. Nikdy 

nedovoľte Zlému, aby vám  bránil prijať Ježiša do čistých sŕdc. Pri každom pokušení vzývajte 
Ježišovo Meno, lebo On je váš Spasiteľ. Hľaďte na Ježiša a nič sa vám nestane. 

Hľadajte ho vo vašich srdciach a On vás naplní pokojom. Milujte Ježiša a  skrze neho Otca i 
Svätého Ducha. Veľmi vás milujeme! Ďakujem vám dietky, že ste počuli moje volanie. 

Prostredníctvom Simony Kumpanovej, Dechtice, 

15. októbra 2005 

 

 Pokiaľ máš čas 

Drahí priatelia, 

v televíznom dokumente som počul  už dnes zomrelého herca Miloša 

Kopeckého povedať: Čas je najvzácnejší majetok, cenu ktorého poznáme 
až vtedy, keď už je neskoro. 

Počúvame o posledných časoch.  Všetky ich znaky sú tu. A predsa - mnohí si šetria na dôchodok, chystajú 

svadby, spriadajú  plány. Okolo nás zatiaľ kosí smrť. Ideme v tomto čase na hroby svojich  blízkych, aby 

sme si tam pripomenuli krátkosť tohto života. A predsa nám ťažko padne pomodliť sa, pomôcť inému, 
zmieriť sa so susedom. 

Drahý priateľ, otvor si oči! Pozri sa na svoj život, akoby si ho už nemal! Vnímaj čas, akoby si si 

uvedomil, že ho už niet! Pozri  na svojich blízkych, milovaných alebo nenávidených, akoby už 

ležali v hrobe! 

Uvedomme si fakt, že nás volá  naša nebeská Matka tak, akoby sme už nemali šancu toto pozvanie prijať. 

Akoby sme už poznali cenu ľútosti, či jedinej modlitby a obety, ktorú už nikdy nebudeme môcť vykonať! 
Ale čas milosti je ešte tu... 
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Nepoškvrnená Čistota nám odkázala: 

- Teraz je čas, keď sa vám môj Syn ponúka, ešte je čas...       (8. XII. 1991) 

- Žite tak, aby ste žili večne!          (5.VI. 1992) 

- Prosím vás, modlite sa, ani len neviete, ako veľmi vám to pomôže! Máte tak málo času!       (8. 
XI.1992) 

- Zostávam pri vás, aby ste pochopili CENU VEČNÉHO ŽIVOTA! Milujem vás!             (9. VII.1995) 

- Moje zjavenie TU je POSLEDNÉ. Pre túto dobu potrebujete obrátenie! Prosím, prosím! 
Prichádza doba, ktorá je už tu!          (6. VIII.1995) 

Drahí priatelia! Hodiny odtikávajú niečo, čo sa nikdy nevráti späť. Je to tvoj najvzácnejší majetok. Máš 

ešte mesiace,  týždne, a možno ti čoskoro - znenazdajky - odbije  posledná sekunda. Uvedom si jej 
hodnotu ešte tu - pokiaľ ju ešte máš. Pokiaľ máš - ČAS...   

Anton Selecký 

 

Mons. Pavel M. Hnilica o pomoci chudobným: 

Misie – vec všetkých 

Nedeľa 23. októbra bola Misijnou. Pri tejto príležitosti námMons. Pavel M. 

Hnilica poskytol rozhovor. Prosíme Vás  o modlitby za neho. Aj 
pri  chatrnom zdraví je však o. biskup stále aktívny: 

* M ROSA: Otec biskup, vy ste  veľa rozdali. Museli ste  aj veľa pýtať... 

Prečo je malá ochota  pre  charitu ? 

- Mons. HNILICA: Ježiš povedal: Ľahšie prejde ťava uchom ihly, ako boháč do Kráľovstva Nebeského. 

Boháči  sú zdrogovaní  peniazmi. Nemožno slúžiť Bohu aj mamone. My im môžeme pomôcť modlitbou, 

aby spoznali pravý zmysel života. Keď dostali tú schopnosť zhromažďovať, majú ju  venovať aj 
spoločnosti, nielen pre seba.  Zatvárajú oči, keď vidia chudobného... 

 Vieme, že  denne  zomiera  na  svete 36 000 detí od hladu. A starých možno ešte viac. Kresťan,ak 

nepomáha tam, kde môže, zapiera svoju vieru. Mnohí však pomáhajú, obetavo, a za to im patrí veľká 
vďaka. 

  

* M ROSA: Pôsobíte ešte pre Rusko, aj  pri svojom zdravotnom stave? 

- Mons. HNILICA: Dnes som dostal z Ruska list, práve na misijnú nedeľu otvárajú nové stredisko, tak 

prosia o modlitby. Misie - to je plnenie Pánovho príkazu: Choďte do celého sveta a učte všetky národy. 

Hlásajte moje evanjelium... Keby si každý  veriaci adoptoval čo len jedno dieťa - hoci na diaľku  - na svete 

by neboli siroty.  Alebo keď dá i len  dva haliere ako tá chudobná vdova, ale s láskou. 

 Do diela, ktoré vykonáva Ježiš a Mária,  sú povolaní všetci ľudia na svete. Aj jedna modlitba zo srdca 
môže niekoho zachrániť. 
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* M ROSA: Prečo dnes ľudia robia tak málo, aby získali 

večnosť oproti snahe získať materiálne bohatstvo? 

- Mons. HNILICA:  Ľudstvo je opantané chtivosťou cez 

masovokomunikačné prostriedky, najmä televíziu a tlač - toto 

všetko má dnes v rukách satan. Ale čo osoží  človeku, aj keby celý 
svet získal, ale zatratil by svoju dušu? 

  

* M ROSA:  V Sečovciach Panna Mária povedala, že zvíťazí. Že 
víťazstvo je naše. Ako to vidíte Vy? 

- Mons. HNILICA: Satan manipuluje svet, ktorý má v rukách. My však máme v rukách tisícnásobne viac, 

keď prijmeme a napĺňame posolstvá, ktoré nám Panna Mária dáva od Fatimy až po dnešné dni. Boh nás 

nenecháva bez prostriedkov. Víťazstvo je naše. Toto Panna Mária povedala bez podmienok: Nakoniec 
moje Nepoškvrnené Srdce zvíťazí...         

(r) 

 

Neprehliadnite! 

Milí priatelia, je obdobie predplatného. Viacerí nám posielate zloženky bez uvedenia účelu platby. Je 

potrebné napísať v správe pre prijímateľa, za čo posielate svoje peniaze. Podobne pri posielaní 

z účtu na náš účet, vypíšte si svoju presnú a celú adresu,pretože inak nevieme, od koho presne 
peniaze prišli a nemôžme vás zaevidovať. 

* * * * * * 

Ešte stále prijímame objednávky na prospekt Modlite sa denne 

Ruženec. Zabezpečte si túto výbornú pomôcku včas, pretože dotlač 
nebudeme objednávať. 

Taktiež si doobjednajte publikácie Víťazstvo je naše, Lekáreň 

príroda (33 Sk), a videofilmy Čas rozhodnutia (150 Sk) a Nebo 
nad Džublikom (199 Sk). 

* * * * * * 

Milí priatelia, ako ste sa dozvedeli z médií, organizujú laické 

kresťanské združenia podpisovú akciu za urýchlené prijatie Zmluvy s 

Vatikánom o výhrade svedomia. Prosíme vás o rozšírenie a 

podpisovanie hárkov tejto akcie. Hárky posielajte na adresu, uvedenú 
na jednotlivých listoch. 

Môžete tak robiť aj na adresu 

Magnificat Slovakia, P.O. Box 147, 814 99 Bratislava 1.  

Prosíme Vás, aj v budúcnosti posielajte akúkoľvek svoju poštu výlučne na túto adresu. 
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Misia Vládkyne sveta 

Chcem vás zachrániť 

Moja najmilostivejšia Vládkyňa a nádej, Bohorodička, útočište 

sirôt, maják putujúcich, radosť utrápených, ochrana 

ukrivdených, vidíš moju biedu, vidíš moju úzkosť... Prijmi ma 
pod svoju ochranu a spas ma... 

(z Molebenu k Prečistej Bohorodičke) 

 

Tieto slová Molebenu privítali uzimených pútnikov pri Brale 

17. októbra 2005, na výročie začatia verejných posolstiev 
Vládkyne sveta. 

 

Poslúžiť pútnikom sviatosťou zmierenia a odslúžiť sv. omšu prišli o. Milan Šeliga a o. Milan Hvizdoš. A 
opäť sme si pripomenuli so  sestrou Agátou posolstvo, ktorým Vládkyňa sveta oslovila náš národ : 

Môj milovaný slovenský ľud! 

Môj hlas k vám prichádza, aby som vám odovzdala svoje posolstvo na záchranu duší, takých 

vzácnych. Duše padajú do zatratenia a moje Srdce je ubíjané bolesťou z tejto smutnej 

skutočnosti.  Zachrániť vás chcem, zachrániť a priviesť do tesnej blízkosti k nášmu nebeskému 
Otcovi. Ďakujem vám, že ste priniesli obety s týmto stretnutím spojené. Požehnávam vás! 

Ľud môj slovenský, varujem ťa...  Pozdvihni svoj zrak k svojej nebeskej Matke, ktorá ťa tak 
veľmi miluje. Som tvoja Matka, nezabúdaj! Milujem ťa! Rob pokánie... Zachráň sa! 

          pri Brale, 17. októbra 2003 

 
 

Panna Mária nás varuje, a prosí,  aby sme sa zachraňovali  - 

povedala k posolstvo  sestra Agáta-  jeden druhého, aj seba. 

Očisťujme svoje srdce pristupovaním k Sviatosti pokánia, 

posilňujme sa Najsvätejšou Eucharistiou, - je to veľký dar z 

Neba pre nás. 

   Prosme teraz za to, aby sme dokázali plniť slová Matky 
Božej! 

* * * * * * 

Ruženec - život s Ježišom a Máriou 

Bratia a sestry, celý katolícky svet, zvlášť v tomto mesiaci sv. 

ružencom – povedal vo svojej homílli o. Milan Hvizdoš - oslavuje 
preblahoslavenú Pannu Máriu. 

 A prvá, ktorá blahoslavila  - oslavovala -  Pannu Máriu, bola sv. 

Alžbeta. „Blahoslavená si, že si uverila, čo ti oznámil Pán.“  Oslavuje 
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ju preto, že otvorila svoje Srdce úmyslom nášho Otca, ktorý je na Nebesiach. Druhá bola  žena zo 

zástupu.  

Počúvala Pána Ježiša a vykríkla – „blahoslavený život, ktorý Ťa nosil a blahoslavené prsia, ktoré si 

požíval.“  Sama Preblahoslavená Panna Mária povedala - „blahoslaviť ma budú všetky pokolenia.“ A 
vieme, najkrajšie  diela v histórii boli vytvorené  na Jej oslavu. 

Preblahoslavená Panna Mária hovorí: 

 „Veľké veci mi urobil Ten, ktorý je mocný a sväté je jeho Meno“. To  najväčšie je,  že nikto tak 

úzko nebol spätý s Pánom Ježišom, ako práve Ona, jeho Matka. A my pri každom zdravase pri Mene Ježiš 
vyslovíme tajomstvo,ktoré s Ním Ona veľmi úzko prežívala. 

  

V 13. storočí sa objavil sa blud, nazývaný albigenský. Jeho stúpneci 

šírili nenávisť, nemravnosť, ničili Bohostánky.  Vtedy sa Panna Mária 

zjavila Dominikovi. Dala mu ruženec do rúk a povedala mu, aby ho 
naučil ľudí modliť sa. A skutočne  - blud bol premožený. 

  

I dnes tu máme  liberalizmus,  nemravnosť. Proti tomuto je 

zbraňou  svätý ruženec.  Lebo on náš život zbližuje so životom Pána 

Ježiša. Modlime sa ho v rodinách.  Naučme ho mladých ľudí. Konajme 
tak pokánie, ako si to želá Panna Mária.  

* * * * 

Pri adorácii ku Najsvätejšej Sviatosti Oltárnej o. Milan zdôraznil: 

Naša Matka na tomto mieste  povedala: Môj milovaný slovenský ľud! Kiež by Ju tento 
ľud  oslavoval, zvlášť modlitbou sv. ruženca! 

* * * * 

o. Milan Šeliga poprosil Pannu Máriu o požehnanie aj pre naše združenie, ktoré v tomto mesiaci októbri 
oslávilo 12-výročie časopisu M ROSA. 

O. Milan Hvizdoš prítomných uzimených pútnikov povzbudil slovami „zmrzli sme, ale ani jeden z 
vás  neochorie! Keď prídete o mesiac, môžete vydať svedectvo....“ 

 

Modlitbová skupina v Novej Maši (Horehronie) 
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Pani Mária - 74 – ročná - matka 11-tich detí - a na otázku, ako privítali Pannu Máriu na Horehroní 

povedala - Bola u nás štyri dni. Bolo nás veľa, každý deň. Modlili sme sa pri nej ruženec, ten sa 
modlíme stále. 

Vedie nás túžba  za Pannou Máriou aj sem - hovorí druhá  pani Mária, matka 8 detí - veď Ona je 

naša Matka. Milujeme ju od malička.  Život je ťažký. My sme deti prijali z lásky k Bohu. Všetko 

sme prežili v radosti. Vždy som sa utiekala ku Panne Márii a Ona mi veľmi  pomáhala. Aj v 

chorobe. Že sa zjavuje, veríme… 

* * * * * 

Po svojej ceste na Horehronie je obraz Panny Márie - Vládkyne sveta do 17. novembra 2005 v Sečovciach. 

Tí, ktorí ho chcú privítať vo svojom dome, môžu tak urobiť  na tel. čísle 0907-416-918, alebo na e-
maili: agatocka@orangemail.sk      

(as) 

  

mailto:agatocka@orangemail.sk
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Misia Nepoškvrnenej Čistoty 

Modlitby od Panny Márie na hore Zvir 

Boh Ťa miluje! 

V prvú nedeľu 9. októbra 2005 sa na Zvire opäť zišli pútnici, 

aby zahájili mesiac sv. ruženca, o modlitbu ktorého  Panna 

Mária neustále prosí.  Vyše 30 autobusov a množstvo áut 
preukázalo, že volanie Nepoškvrnenej Čistoty je stále aktuálne. 

Sv. liturgie slúžili dekan o. Daniel Galajda, a o. Pavol 

Haľko. Katka Vislocká pripomenula posolstvo Panny Márie zo 

dňa 9. októbra 1994: 

Moje drahé deti! 

Ďakujem vám, že ste sem prišli. Minulý mesiac som vám hovorila, aby 

ste sa modlili túto modlitbu: „Otče, daj, aby som každého prijímal 

ako brata a sestru.“Teraz vám hovorím:  Hovorte Otcovi o svojich 

ťažkostiach a o ťažkostiach svojich blížnych. A takýmto spôsobom 

zabudnete na seba. Je to jednoduché. Buď šťastný,  pretože  Boh ťa miluje, a pretože si pre neho veľmi 

dôležitý. A túto radosť dávaj ďalej.  Aby ostatní mohli veriť skrze tvoju radosť,  že Boh nás miluje.  Koľko 
je tých, ktorí toto nevedia! Preto ťa prosím, modli sa za nich! 

 

* * * * * * 

 

Pripomeňme si aj ďalšie modlitby Nepoškvrnenej Čistoty. Sú krátke, ale 

obsažné! Kiež nám všetkým pomôžu  uvedomiť si, , aké vzácne sú slová, ktoré 

vyslovujeme, a že nie množstvo viet, ale duch toho, čo vyslovujeme, nás 
povznáša k Nebu! 

- Staň sa vôľa Božia!        (20. 1. 1991) 

- Nepoškvrnená Čistota, pomôž mi udržať čistotu srdca!            (7. 7. 1991) 

- Bože, Staň sa Tvoja svätá vôľa všade a vo všetkom, lebo v Tebe je ukrytý 
večný pokoj.          (4. 4. 1993) 

- Vpustite do vašej modlitby Ducha Svätého! Ani len neviete, koľko zvláštnych 

milostí pre vás prinesie rozjímanie nad tajomstvami sv. ruženca: Prosím, modlite 
sa spolu túto modlitbu za obrátenie hriešnikov!    (3. 10. 1993) 

- Mama – a teraz chcem žiť ináč.  Chcem ísť k Otcovi a úplne Ti dôverujem, že 

ma k Nemu privedieš.      (7. 8. 1994) 

-  Otče, daj, aby som každého dokázal prijímať ako brata a sestru. Daj, aby som každého prijal v Tvoje 
láske! Amen          (4. 9. 1994) 

- Bože, odovzdávam ti celú svoju minulosť, a vkladám do Teba celú svoju budúcnosť. Ďakujem Ti za 

dnešok, ktorý mi dávaš.  A ďakujem Ti preto, lebo si so mnou  a môžem sa radovať, lebo viem, že Ty si 
ma nikdy neopustil.      (8. 1 1995) 
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- Milujem a preto ľutujem. Milujem a preto odpúšťam. Milujem, a to je môj pokoj.             (5. 3. 1995)   

         (anse) 

* * * * * * 

- Na  Zvire si  zaspomínala pacientka zo Žakoviec...   (čítajte v rubrike Slovo mladých) 

  

http://www.magnificat.sk/old/mrosa/1105/slovo.htm


11 
 

Misia Kráľovnej pokoja 

Darček pre Ježiša 

 Denis Nolan je jedným z najlepších vedúcich francúzskych pútí v Medžugorí. Je žoviálny  a plný 

humoru. Jeho svedectvo: 

Po ceste posiatej skúškami 

som našiel odpočinok, pokoj. Teraz už neurčuje môj každodenný život telo ani 

ľudské zmýšľanie, ale Boh. V roku 1998 som počul v Medžugorí jednu sestru z 

komunity Blaholavenstvá, ako sa nás „v lesíčku“ pýtala: kto postavil Ježiša vo 

svojom živote na prvé miesto? Z 80 tich osôb sa nesmelo zodvihli dve - tri ruky. 

Čo sa mňa týka, nechápal som, že by muž mohol mať ako svoju prvú starosť od 

rána do večera stavať Ježiša na prvé miesto. A potom, ako sa zaoberať 
hmotnými a profesionálnymi záležitosťami, keď sa máme zaoberať Ježišom? 

V tej dobe sa ma  účtovnícki experti a notári snažili „odstreliť“, pretože som sa 

dopustil „deliktu“ prijať v mojom účtovníctve kšeft bez provízie. Mal som teda 

iné starosti ako stavať Ježiša na prvé miesto v mojom živote.  

  

Ale milosť pracovala 

diskrétne a potichu. Po mojom boku moja manželka obdržala milosť pokoja,  dôvery a mlčania. 

Neintervenovala v mojich procesoch, nevyslovovala žiadnu kritiku a nechávala ma jednať. Ale modlila sa. 

To mi veľmi pomohlo. Neskôr, keď prišlo uzdravenie duše, a ja som chcel doprevádzať pútnikov do 

Medžugoria, mi povedala: „Počas piatich rokov som sa modlila, aby si opäť našiel vieru. Obetovala 

som za to všetky sväté omše.“  To bol z jej strany ten najkrajší dar. K čomu sú kvety, jedlá v 

reštauráciách, darčeky, ak je Ježiš neprítomný!Nepotrebujeme sa zabávať, potrebujeme sa milovať! Môj 

prvý svadobný dar od Boha bol, že mi dal Otíliu, manželku, ktorá sa dokázala adaptovať na môj nemožný 

charakter. 

  

Nikdy nestratila nádej, 

stále verila. Ona je tak trocha mojou „svätou 

Monikou“. Počas týchto desiatich rokov utrpenia Otília 

a ja sme spoločne stúpali na horu Tábor. Prekážky boli 

extrémne a rôznorodé. Láska bola stále prítomná, a 

my sme zostávali stmelení. Samozrejme, ten zlý stále 
sliedil, aby zasieval kúkoľ a narušoval. 

Ale naši anjeli strážni bdeli - a tak isto Otíliine 

modlitby. Obrátenie vo mne rástlo každý deň o krôčik 

ďalej. Myšlienky na pomstu a „vyúčtovanie“ ma 

opustili. Ľudská spravodlivosť? Rýchlo sme pochopili, 

že šlo iba o to, zničiť notára, ktorý sa snažil robiť svoje 

povolanie so srdcom a ktorý pomáhal ľuďom v 

ťažkostiach. Za necelé tri roky notárstvo v parížskom regióne – čistý výnos môjho kabinetu sa 

zdvojnásobil a zákazníci sa tlačili pri dverách. Keď som opustil  notárstvo, zavesili sme sa jeden na 

druhého a naše deti s nami. Rodina bola stmelená. Potom prišlo Medžugorie a milosti s ním. Konečne 

prišiel utorok Svätého týždňa 2005. Bol som odsúdený k 15-tim centom (euro) pre urážku notárskej 
profesie. Otília a ja sme sa okamžite rozhodli darovať to Ježišovi. 
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Toho rána 

 som mu povedal: „Nikdy som ti nedal kvalitný darček. Tentokrát mám, čo potrebuješ. A v pravej 

chvíli. Svätý týždeň. Venujem ti veľmi cenný balíček, v ktorom nájdeš všetky utrpenia mojich 

detí, Otílie a moje, ako aj odpustenia expertom a zodpovedným notariátu, skrátka všetkým, 

ktorí sa namočili v tejto špinavej záležitosti. Už o tom nechcem počuť ani hovoriť. Chcem 

zabudnúť a spať v pokoji. Venujem ti tento darček.“A Ježiš ho vzal. Od 29. marca 2005 je môj duch 

slobodný,  ja som slobodný a Otília tak isto. Naša každodennosť je teraz obrátená k Ježišovi, každé ráno 

je milosť a tak isto chvála, vydávaná Otcovi za všetko, čo pre nás urobil. Ježiš je na prvom mieste v 
našom živote.  

 

  

Počas tejto doby 

milosť sa tak isto dotkla našich troch detí a vnúčat. Oni vedia, čo to znamená ctiť svojho otca a svoju 

matku. Keď niekam odchádzam, volajú mi, aby mi popriali šťastnú cestu. Keď sa vraciam, jeden z nich mi 

vždy príde naproti na letisko, aby som sa nemusel trmácať metrom. Milovať. - to je súhrn malých a 
všedných giest.  Nie sú potrebné veľké darčeky! Srdce sa má vyjadrovať, nie bloček účtov. 

Teraz rád chválim nášho Pána, za sväté a blahoslavené utrpenie, ktoré som stretol na svojej ceste - to 

boli kamene môjho Križevca, mojich Getseman. Hora Tábor - tam teraz som, tam teraz zostávam. To je 
môj príbeh. Ak je v ňom trocha zrna aj pre vás, poslúžte si! 

Drahá Gospa! Ty si stále stavala Ježiša na prvé miesto. Ale my ho tak často odmietame, pretože 
naše srdcia sú zatvrdilé! Otvor nás Jeho kráse! 

Sestra Emmanuela, Medžugorie, 

15. septembra 2005 
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Výkrik Matky 

Drahé deti Medžugoria, chvále Ježišovi a Márii! 

Posolstvá Panny Márie sú v poslednej dobe veľmi vážne, práve tak ako aj udalosti vo svete. 

Avšak Gospa má to najlepšie zo všetkých riešení, preto tí, ktorí sú Jej skutočne zasvätení, sa majú viac 

ako inokedy zastaviť, nakloniť nad Jej materským Srdcom a 
počúvať, čo nám chce povedať. 

Dňa 25. júla 2005 nám Mária povedala: „Konajte novény pôstu 

a odriekania sa, aby satan bol ďaleko od vás a milosť aby 

bola okolo vás...“ Pokiaľ viem, iba raz nás Gospa žiadala o „9 dní 

odriekania“, na začiatku konfliktov v bývalej Juhoslávii. Ona chce, 

aby už neboli vojny! „Pôst môže zmeniť aj prírodné zákony“, a 

zriekanie sa z lásky môže zmariť satanove plány! Mesto New 

Orleáns bolo zničené? Mohli sme tomu zabrániť! Gospa nám k tomu 

dala prostriedky. Niektorí sa pýtajú, či je potrebné postiť sa 9 dní, 

ale odpoveď dostáva každý vo svojom srdci, v modlitbe. Veď to, čo 

od nás Mária očakáva, je skutok čistej lásky, nie výkon, ale obeť, 
ktorá vychádza zo srdca a ktorá nás niečo stojí. 

Prvé a najnaliehavejšie zrieknutie sa je odpútať sa od hriechu, 
vykonať si dobrú sv. spoveď a v radosti vykročiť na novom základe. 

Pri zjavení Mirjane dňa 2. septembra 2005 nám Mária hovorí: „Drahé deti, ja ako Matka k vám 

prichádzam a ukazujem vám, ako veľmi vás Boh, váš otec, miluje. Ale vy!? Čo je na prvom 

mieste vo vašom srdci? Čo vám bráni, postaviť môjho Syna na prvé miesto?  Dovoľte, deti 

moje, aby na vás zostúpilo Božie požehnanie. Nech vás obklopuje Boží pokoj. Pokoj, ktorý dáva 
môj Syn. Jedine On“! 

To je výkrik Matky:  „Kde ste, deti moje?“ Ježiš nám hovorí: „Tam, kde je tvoj poklad, tam je i 

tvoje srdce“.  Aký krásny je poklad  rezervovaný tým, ktorí neváhajú ani na okamih urobiť niečo pre 

Ježiša!  Ale Ježiš je tak málo pozývaný! Kde nás chce naša Matka? Ona nás chce „na 
kolenách“! „Neotáľajte, deti moje“!    

(2. augusta 2005) 

* * * * * * 

 Modlitby za Mons. Hnilicu 

Chcem vás poprosiť o zvláštnu modlitbu: náš drahý Mons. Pavel Hnilica je chorý, 

a v týchto dňoch fyzickej slabosti a utrpenia potrebuje našu podporu. Je veľkým 

priateľom Panny Márie.  Mons. Hnilica bol veľmi blízkou osobou sv. Otcovi pápežovi 

Jánovi Pavlovi II, on to bol, ktorý v marci 1984 zasvätil Rusko Máriinmu 

Nepoškvrnenému Srdcu priamo v Moskve. On je to tiež, kto počul z úst sv. Otca 

komentár - Medžugorie je pokračovanie Fatimy - choď tam..! 

Počas všetkých týchto rokov nás veľmi osvietil ohľadne Máriinho plánu vo Fatime a 
v Medžugorí. Teraz mu my pomôžme tým, čo máme! Našou modlitbou! Vďaka! 

  

Sestra Emmanuela,  

Medžugorie, 15. septembra 2005 
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Misia Kráľovnej pomoci 

10-te výročie zjavenia sa Kráľovnej pomoci na hore Svätodušnica 

Blahoslavení čistého srdca 

 „V láske niet strachu,“ píše sv. 

Ján. „Boh je láska” „Nebojte 

sa!“ Mária nám otvára svoje srdce. Ale 

my stále nedokážeme Bohu zveriť svoje 

životy. Bojíme sa o prácu, o deti… Zdá 

sa, že strach je spôsobený láskou. 

Prečo potom svätý Ján pokračuje: 

„Dokonalá láska vyháňa strach. Kto 

sa bojí, nie je dokonalý v láske“? 

(Porov. 1 Jn 4,18)Strach začína 

vtedy, keď chceme všetko zvládnuť 

sami. Vložme do svätého ruženca aj 

našu neschopnosť odovzdať Bohu život. 

Neschopnosť žiť Máriine posolstvá... 

  

Na Boričky nad Dechticami v prvú 

nedeľu 9. októbra 2005 kráčalo 

poobede takmer 2000 pútnikov. 

Dlhá krížová cesta v „babom lete“ pôsobila príjemne. Na neďalekej Svätodušnici sa Kráľovná 

pomoci zjavila 17. októbra 1995. Taktiež krásne a obľúbené miesto Panny Márie. Má tam stáť 
kaplnka...  

Jozef Danko pripomína, že máme byť poslami: „Pomodlený svätý ruženec musí mať pokračovanie v 

našom živote. Bol človek, ktorého poslal Boh. Nás Pán Boh posiela cez svätý ruženec. Sme povolaní 
odovzdávať  ďalej skúsenosť s Bohom, pomáhať iným dostať sa do Božej blízkosti a tak pretvárať svet.“ 

 POSOLSTVÁ KRÁĽOVNEJ POMOCI: 

Boh posiela anjelov 

Drahé deti. Ja vám dnes prinášam pozvanie. Prosím vás, deti, postite sa i 

tretí deň v týždni a to v pondelok. Je čas, kedy moje Nepoškvrnené Srdce 

má priniesť trvalý pokoj. Moje Nepoškvrnené Srdce zvíťazí aj na tomto 

mieste. Boh posiela anjelov pokoja, aby priniesli pokoj, ale k tomu 

potrebujem váš pôst a modlitby. Prijmite moje pozvanie. Prijmite tieto 
slová s láskou a túžbou k Bohu.  

          (2. okt. 1996) 

Stojím a čakám 

Drahé deti, milujem vás a tak veľmi túžim po vás. Ale vy neprijímate moju lásku. Nie, vy sa mi neviete 

odovzdať. Nie, vy netúžite po mojej láske. Nie, vy netúžite ísť so mnou. Nie, vy netúžite ma objať, a ja 

vás každodenne tisnem v mojom objatí. Vaše srdce je jedno veľké „nie“. Ja stojím s mojim Synom pred 

dverami každého vášho domu a čakám, aby ste otvorili, ale vaše dvere sa neotvárajú. Stojím s otvorenou 

náručou, ale vy ma nevidíte. Deti moje, staňte sa vedome s otvoreným srdcom mojimi deťmi. Ja som 
vaša Matka. Deti, skúste povedať áno a prijmite moje pozvanie!                                        (3. okt. 1996) 
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Modlím sa s vami 

Moje deti, žehnám vás. Moje srdce je naplnené veľkou radosťou, keď 

vidím vo vašich rukách držať svätý ruženec modliac sa ho s veľkou 

vrúcnosťou. Moje srdce, pery a ruky sa pripájajú k vám. Modlím sa s 

vami s veľkou radosťou. Som Matkou Cirkvi a Matkou všetkých ľudí 

na celom  svete. Moje Nepoškvrnené Srdce objíma celý svet. Tak hlboko 

ste vtlačení do môjho Srdca, každý osobne, a spolu s mojím Srdcom ste 

všetci vnorení do Ježišovho Srdca, do jeho veľkej a nekonečnej lásky. 
Nekonečne vás milujeme.  

Ponúkam svoje Srdce 

Moje dietky, veľká je láska Božia, veľké je jeho milosrdenstvo. Deti, dnes 

vám chcem pripomenúť to, čo som vám už dávnejšie povedala: Som 

Kráľovná pomoci. Ponúkam vám svoje Srdce ako útočište, ako skrýšu, 

kde nájdete ochranu, pokoj a lásku. Podávam vám svoju pomocnú ruku, preto chyťte sa jej a nechajte sa 

mnou viesť. Ja vás privediem k večnému pokoju, k prameňu milosti, k zdroju živej vody. Deti, 

nerozmýšľajte dlho, ale vykročte, nebojte sa vykročiť. Budem s vami. Som stále s vami, pretože vás 
nesmierne milujem. 

  

Dôverujte Bohu 

Moje drahé dietky, dnes vás chcem, deti vyzvať, aby ste sa úplne odovzdali Bohu. Každé ráno vložte s 

dôverou Bohu do rúk svoje životy a všetko, čo cez deň vykonáte, nech vedie Božia láska. Opäť vás chcem, 

deti, pozvať k modlitbe všetkých svätých ružencov, aby som cez túto modlitbu mohla vo vás konať. Staňte 

sa mojimi deťmi. S dôverou vstúpte pod môj ochranný plášť. Milujeme vás, deti. Milujeme vás.Ďakujem 
vám, deti, že ste počuli moje volanie!     

* * * * * 

Panna Mária prišla okolo pol tretej a zotrvala dlho, približne 

pol hodinu. Simona Kumpanová po zjavení prečítala 

posolstvo Panny Márie z 15. septembra. Hoci púť v 

Dechticiach stále nemôže byť zavŕšená svätou omšou na 

mieste zjavení,miesto pútnej kázne nám zopár dní rezonuje v 

ušiach myšlienka Pavla VI.: „Ruženec je modlitba maličkých za 

veľké veci“, ktorú povedal otec Kaňka. A 

zdôraznil: „Zapamätajte si to.“ Vizionári predniesli 

zasvätenie  a modlitbu za to, aby sa tu mohlo spovedať a 

slúžiť sv. omše. 

Potom vizionári hovorili o svojich modlitbách s Pannou 

Máriou. Martin zdôraznil čistotu srdca:„Ako sme na začiatku 

dávali úmysel za dar čistého srdca a čistých myšlienok, tak toto som 

prosil pre vás všetkých. Panna Mária bola dnes radostná. Ona nám 

hovorí, aby sme sa denne modlili svätý ruženec, každý jeden z nás. 

Cez čisté srdce Panna Mária môže udeliť veľké milosti nám i 
všetkým, za ktorých prosíme. 

Ako máme v Blahoslavenstvách: Blahoslavení čistého srdca, lebo oni 

uvidia Boha. Toto nás učí Panna Mária. Nech   je toto pre vás najdôležitejším posolstvom z dnešného dňa. 

Keď sa budem modliť ruženec, musím mať predovšetkým čisté srdce. To sa týka jednoducho všetkých 
nás.“ 

Monika Školnová 
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Odkaz Turzovky / Svedectvo z Turzovky 

Turzovka - duchovný Sion 

ROK EUCHARISTIE sa síce skončil, ale jeho odkaz 

ostáva: naučiť sa žiť s Eucharistickým Kristom. Preto je 

tento rok skôr úvodom do trvalej adorácie v živote každého 
katolíka. 

V tomto duchu je potrebné pripomenúť siTurzovku ako 

eucharistické pútnické miesto.  Žiaden veľký mariánsky 

sviatok sa tu nezaobíde bez celonočnej adorácie. Každý 

mesiac sa tu konajú    nočné adorácie počas celej sezóny. 

Ak podľa ovocia poznáme ducha, potom duch Turzovky je 

EUCHARISTICKÝ. Niet sa čo čudovať, veď vrcholom 

zjavenia na Turzovke bola a stále ostáva Najsvätejšia 
Trojica. 

V roku 1958 zverila Panna Mária lesnému 

robotníkovi Matúšovi Lašutovinajdôležitejšie odkazy 

tohto zjavenia a o 27 rokov neskôr v r. 1985 dostáva 

moravský kňaz Metoděj Kuběna akoby druhú polovicu 

vízie v MYSTICKOM ZJAVE PANNY MÁRIE TURZOVSKEJ. Až 

spojením oboch sa táto vízia stáva úplná a dokonale vyniká 

plnosť jej poslania. Ale poznávanie Kráľovny Turzovky sa 

tým nekončí a smelé predpovede pátra Metoděja, proroka 

Turzovky, o celosvetovom význame tohto pútnického 

miestadostávajú konkrétnu podobu. Páter Metoděj bol 

utvrdený vo vnútornom poznaní, že horaŽIVČÁK je obdobou hory SION v Jeruzaleme. Stalo sa tak dva 

razy počas mariánskych mesiacov - v októbri 1999 a v máji 2000. Posledné tretie uistenie sprevádzala aj 

zaujímavá vízia, ktorú opisuje vizionár takto: „V roku 1999, pri svätej omši, mi preblesla hlavou iskra 

poznania, že hora Živčák je paralela s horou Sion, teda, že má duchovnú váhu ako sväté miesto Sion. Pri 

prvom vnuknutí sa mi táto myšlienka zdala príliš odvážna a nemohol som tomu hneď uveriť. Zmocnili sa 

ma pochybnosti. Podobné vnuknutie prišlo ešte v máji 2000. No všetko to bolo len na úrovni vnuknutia. 

Nakoniec sa mi v Jubilejnom roku 2000, zasvätenom Najsvätejšej Trojici, stala zaujímavá udalosť, ktorá 
ma jednoznačne upevnila v tomto presvedčení.“ 

  

Hora perál 

„Stalo sa to 8. októbra 2000, kedy podľa želania Panny 

Márie vo Fatime zasvätilpápež Ján Pavol II. celý svet 

jej Nepoškvrnenému Srdcu. Vtedy mi Pán dal milosť i 

duchovným zrakom uvidieť toto tajomné prepojenie. Vo 

svojej dlani somsymbolicky videl horu Sion ako 

žiariace perly. V druhej dlani, tiež ako kôpku perál, som 

zbadal horu Živčák. Perly jednej hory boli žiarivo biele a 

druhé domodra. Krátko na to som uvidel perly navzájom 

premiešané. No neboli spojené len navonok, ale 

existovalo tu ešte akési vnútorné spojenie medzi oboma 

druhmi týchto vzácnych perál. Odrazu som s vnútornou 

istotou vedel, že hora Sion a hora Živčák tvoria jeden duchovný celok. Pochopil som, že perly 

predstavujú nádherné a veľké milosti, spojené so svätým miestom Jeruzalemskej hory Sion. Podobné 

milosti dal Boh i svätej hore Živčák a navzájom sú medzi sebou prepojené. Pochopil som, že Panna 

Mária na Živčáku pre nás vyprosila tie isté milosti ako v Jeruzaleme, ba dokonca, akoby sa 

duchovný Sion skladal z dvoch častí - Jeruzalemskej i Turzovskej, ktoré budú mocne 

spolupôsobiť. “. 
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Živčák - stigma Slovenska 

„Božím vyvolením v dejinách spásy predstavuje Sion večné znamenie - stigmu  Svätej 

Zeme. Podobne i hora Živčák sa stala stigmou Slovenska, a som presvedčený, že svetového významu.“ - 
s oduševnením dodáva páter Metoděj.“ 

„Podobne ako Sion, i turzovská hora Živčák je duchovná veľhora uponížená ateistickým režimom. Preto 

Živčák ako lesný chrám Panny Márie je zasvätený mučeníkom totality.Vypovedá o tom jeho hlavný 

symbol - obraz Kráľovnej Turzovky. Na spálenisku Živčáku Panna Mária zázračne uchránila svoju podobu, 

dovolila však, aby časť jej hrdla a svätožiary bola poznačená ohňom nenávisti komunistov. To zanechala 

budúcim pokoleniam ako svojeznamenie - stigmu tohto pútnického miesta. Oheň bezbožnosti však takto 

poznačil i mnohé srdcia. Množstvo pútnikov, prichádzajúcich na túto horu však dokazuje, že toto 

spálenisko nie je koncom nového pútnického miesta, ani kresťanstva, ale len akousi klinickou smrťou a 

predzvesťou budúcej slávy. V duchu podvojnosti som presvedčený, že podobne ako prorok Izaiáš 

predpovedá obnovu Sionu, i o hore Živčák by sme mohli povedať - Stane sa v posledných dňoch, že 

hora Sion-Živčák sa vyvýši. Bude duchovnou veľhorou, ku ktorej budú prúdiť pútnici zo 

všetkých národov.“ 

Eucharistická spiritualita 

„Bolo by však chybou, keby sme o duchovnej podvojnosti medzi 

Sionom a Živčákom hovorili iba historicky alebo symbolicky. 

Predovšetkým, z hory Sion na nás dýcha biblická 

zbožnosť. Preto z tohto poznania vyplývajú isté duchovné 

záväzky a osobitná spiritualita i pre turzovský Sion: Na 

svätej hore Sion sa nachádzalo Večeradlo, kde Pán Ježiš ustanovil 

Eucharistiu. Hora Sion je teda domov Eucharistie. Po 

Ježišovom Nanebovstúpení tu zotrvávali na modlitbách apoštoli s 

Ježišovou Matkou. Táto hora sa stala svedkom zoslania Ducha 

Svätého i zrodu sv. Cirkvi. Potom Živčák, ako duchovný 

dvojník Sionu by mal predstavovať návrat Cirkvi do 

večeradla k Eucharistii za živej prítomnosti Panny Márie. Z 

toho vyplýva, že základom tohto pútnického miesta by 
mala byť intenzívna eucharistická úcta.“ 

Preto nie náhodou sa Turzovka spontánne stala miestom častej 

adorácie, bez toho, že by ju niekto organizoval. Cirkev tu našla už 

pôdu pripravenú mnohými modlitbami a súkromnými poklonami, 

čo neskôr prirodzene vyústilo i do oficiálnych nočných adorácií. I 

to je pečať pravosti zjavenia sa Najsvätejšej Trojice na 
Turzovke. 

E. Šubjaková   

  

Páter Metoděj Kuběna pôsobí ako duchovný správca u rehoľných 

sestier sv. Františka OSF v Domove dôchodcov v Žernůvke u 

Tišnova. V roku 1978 postihla pátra Metoděja mozgová ischemická 

príhoda, následkom čoho mu ochrnula polovica tela a mal silne 

poškodený zrak. V nemocnici v Hustopeči, kam ho previezli, bol 

náhle a úplne uzdravený vodou z Turzovky. Odvtedy sa začal 

intenzívne zaoberať otázkou pravosti zjavenia Panny Márie na 

Turzovke. 

V roku 1985, ako 70-ročný, dostal odpoveď ohľadom pravosti 

zjavenia sa Panny Márie na Turzovke nečakaným spôsobom. 

Víziou zvláštneho úkazu mystického stĺpa, za ktorým nasledoval 

mystický zjav Panny Márie Turzovskej. Samotná vízia trvala 
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niekoľko týždňov. Nasledujúcich 10 rokov v modlitbách rozjímal o význame tohto úkazu a v 

roku 1997 ho zverejnil v knihe Mystický zjav Panny Márie Turzovskej. Stal sa z neho 
horlivý  obhajca svätej hory Živčák a prorok Turzovky. 

 
 

Výročie Turzovky 

Dňa 16. októbra 2005 sa na hore Živčák  konala výročná púť. Pred 12-timi rokmi tu bol 

posvätený kostolík zasvätený Panne Márii. Sv. omšu celebroval  o. Ivan Konečný.Púte sa 

zúčastnilo približne 2000 pútnikov z celého Slovenska a Čiech.   (r) 

  

Vďaka i prosba 

Drahá M ROSA! 

Držte sa, ste veľmi pekný časopis. Posielam báseň pre 
Pannu Máriu. 

  

Najkrajšie meno: Mária, Mária - meno také čisté, 

Matička - Tvoja i naša, Kriste. 

Láskavá, súcitná, pokorná žena, kiež také všetky sú ženy 

tohto mena. 

  

Ty, ktorá si milosrdná, stoj vždy pri nás v žiali 

i vtedy, keď slepí sa chceme od Teba vzdialiť. 

  

Vtedy, keď padáme, vtedy, keď vstávame, 

keď Boha v tme duše voláme, hľadáme. 

  

Príď so svojou milosťou, objím nás vrúcnosťou 

a naplň životom, obživ nás radosťou. 

Andrea Naštová, Turzovka 
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 List podpísaný krvou 

V úvode môjho listu vám chcem popriať hojnosť Božích 

milostí  a ochranu Božej Matky Panny Márie, zároveň aj 
ďakovať za časopis s veľkým duchovným rozmerom M ROSA. 

  

Som veľkou a vďačnou ctiteľkou Panny Márie - Kráľovnej Turzovky. 

Každý posledný pondelok v mesiaci sa s mojím manželom a 

niekoľkými ženičkami z našej dediny zúčastňujeme pútí na horu 

Živčák a začíname sa zúčastňovať pútí na Boričky v Dechticiach, kde 

ma v tomto roku začala pozývať sama Nebeská Matka. O týchto 

pútiach som sa dozvedela aj z vášho časopisu.   Mnohí pútnici 

nachádzajú veľké milosti a uzdravenia na premodlenom mieste na 

Turzovke ako aj tí, ktorí zveria svoje starosti a problémy do Božích 
rúk a nechajú sa viesť za ruku nebeskou Mamičkou Máriou. 

  

Takmer 20 rokov 

som žila s chronickým alkoholikom, ktorý kvôli alkoholu nikde dlho nepracoval. O kalvárii, ktorú som 

prežívala so štyrmi deťmi sa nebudem zmieňovať, lebo Pán Boh  mu odpustil a ja taktiež som mu 

odpustila. 

Vďaka Bohu všetky deti vyštudovali. V roku 2000 som po 32 rokoch práce dostala výpoveď, pretože som 

nezniesla „tunelovanie“ a podvody v závode. Takmer tri roky som bola nezamestnaná. Od 8. decembra 

2004 už som na dôchodku. Dňa 9. januára 2002 v tom istom závode utrpel môj 26 - ročný syn smrteľný 

pracovný úraz. Vinu zaň chceli prisúdiť jemu – mŕtvemu. Ale Pán Boh to nedopustil. Až takmer po troch 

rokoch nás odškodnili a uznali si chybu. Ja im však nezlorečím, ba sa za nich modlím, pretože sa stali 
otrokmi peňazí a zlého ducha. 

  

Pán Boh dopustil 

na mňa veľký kríž, ale ja Mu zaň ďakujem, lebo ma neopustil a dal mi   silu. Moje modlitby sv. ruženca v 

Rodine Nepoškvrnenej za 7 rokov boli vypočuté Nebeskou Matkou Jej Synom Ježišom Kristom, ktorý 

uzdravil a oslobodil od závislosti na alkohole môjho muža. Stalo sa to dňa 30. decembra 2002 na 
Turzovke. 

Po synovej smrti som stálou pútničkou na Živčáku. Tam ma Nebeská Matička liečila zo žialu a vyprosila u 

svojho Syna veľké milosti. Niekoľkokrát tam bol aj môj muž. Panna Mária ho zahŕňala milosťami, ale  zlý 
duch ho stále držal vo svojich pazúroch. 

Zbavil sa ho až 30. decembra 2002, keď prijal sviatosť zmierenia od pána farára Jaroslava, ktorý poriada 

púte na horu  Živčák v posledné pondelky každého  mesiaca. 

  

Manželovi dal za úlohu 

napísať Panne Márii list a podpísať ho vlastnou krvou. V liste mal prosiť o zdravie a oslobodenie od 

alkoholizmu a sľúbiť Panne Márii vernosť. Dňa 13. januára 2003,  položil list na oltár a pán farár Jaroslav 
slúžil na jeho úmysel sv. omšu a prosil Matku Božiu za jeho oslobodenie. 
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Ja Matke Božej dôverujem a som presvedčená, že tieto prosby predniesla pred trón svojho Syna, ktorý ich 

vypočul, pretože On vypočuje všetky Jej prosby, ktoré Mu Ona za nás prednáša. Chvála Ti, Ježišu! Manžel 

odvtedy pristupuje k sviatosti zmierenia, každý mesiac, žije spokojný a šťastný život na slávu a chválu 
Nebeskému Otcovi a sebe na spásu. 

  

Celá rodina ďakujeme 

Pánu Bohu a Panne Márii za jeho uzdravenie a oslobodenie, lebo nám darovali nového otca, s ktorým 
prežívame teraz radostné a spokojné chvíle. 

Ďakujeme aj p. farárovi Jaroslavovi Střížovi, ktorý je nástrojom v rukách nášho Pána a Nebeskej Matky 

Panny Márie, ktorá aj jemu vyprosila telesné uzdravenie zo zákernej rakoviny. Nelení sa mu prichádzať z 
veľkej diaľky od Litoměříc, aby tak ďakoval a šíril úctu k Pánu Bohu a Nebeskej Matke. 

Veľa Božích milostí a požehnania do vašej tvorivej práce vám s úctou a láskou želá vaša stála čitateľka 

         Anka Záhradníková, Beluša 
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Misia Kráľovnej kríža 

Od alkoholu a násilia k Bohu 

Alan Ames - príbeh milosti 

Austrálsky mystik Alan Ames putoval 13. až 22. septembra po nemecky 

hovoriacich krajinách - podrobnosti sú na internetovej 

adrese:  www.alanames.org/de  

Všade, kam Alan Ames príde, sú kostoly preplnené. V sobotu 18. septembra bol 

napríklad v rakúskom Astene pri Linci. Už hodiny pred začiatkom podujatia sa 

ľudia vypytovali vo farskej kancelárii:„Bude tu dnes účinkovať Alan 

Ames?“  Austrálsky mystik má dar liečenia, jeho podujatia priťahujú masy ľudí. 

Na začiatku svätej omše po svätom ruženci sú kostoly plné do posledného 

miestečka – tak to bolo vo Švajčiarsku a Nemecku a tak je to aj v Rakúsku. 

Príbeh svojho obrátenia, ktorý Alan Ames vyrozpráva po svätej omši, je 
nesmierne napínavý: 

  

Narodil sa 9. novembra 1953 

v anglickom meste Bedford a vyrástol v Londýne. Hoci sa jeho matka Írka pokúšala vychovávať ho v 

katolíckej viere, obrátil sa čoskoro k Cirkvi chrbtom a viedol život plný zábavy, alkoholu a násilia. Neskôr 

sa oženil a so svojou ženou Kathryn sa odsťahoval do Austrálie. Má dve deti. Dosiahol úspechy v 

zamestnaní i v športe. Bol kapitánom austrálskeho národného mužstva v aikido na svetových 
majstrovstvách r. 1992. No opäť upadol do starého života. 

V roku 1993 však nastáva obrat v jeho živote - prežíva obrátenie nezvyčajným spôsobom. Ako 

sám rozpráva - prihovorili sa mu anjel, potom Božia Matka a nakoniec sám Boh. Stretáva sa 

teda s Bohom, nastáva vnútorné uzdravenie aj 

uzdravenie zo závislostí.  

Alan Ames sa obrátil na svojhoarcibiskupa Barryho J. 

Hickeyho a porozprával mu o svojich 

zážitkoch: „Arcibiskup mi dal povolenie hovoriť o tom a 

modliť sa za uzdravovanie ľudí. Určil mi duchovného 

vodcu, aby preskúmal, čo sa u mňa deje, aby to bolo 

pod kontrolou a aby mi mohol pomáhať a viesť ma v 

mojom pôsobení pre Boha,“rozpráva Alan Ames. „Môj 

duchovný otec bol mimochodom jedným z mojich 

najostrejších kritikov. Arcibiskup Hickey ma teraz 
podporuje už 11 rokov.“ 

  

Pod ochranou arcibiskupa 

Hickeyho sa Alan venuje evanjelizácii a uzdravovaniu na celom svete, je vyhľadávaným rečníkom na 

veľkých katolíckych podujatiach. Mal nespočetné prednášky s modlitbou za uzdravenia v Európe, Austrálii, 

USA ale aj v treťom svete. 

Alan Ames je pri rozhovore  zdržanlivý, má mierny humor, vo vystupovaní je skromný, človek by ho 
takmer prehliadol. To, čo hovorí, nie je zamerané na senzácie, ale misionárske a skrz naskrz katolícke: 

http://www.alanames.org/de
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„Dokonca aj najhoršieho hriešnika tohto sveta Boh miluje,“ hovorí v ten večer v 

Rakúsku. „Problematické dnes je, že mnohí katolíci neberú svoju vieru vážne. Mnohí katolíci 
majú vieru, ktorá je svetská. Stavajú život vo svete na prvé miesto a vieru na druhé miesto!“ 

„Zlo vo svete je veľmi mocné,“ hovorí Alan. „Každý hriech zraňuje Ježiša, keď na kríži trpí a 

umiera.“ A Alan veľmi odporúča dobrú spoveď: „Pri spovedi Duch Svätý uzdravuje a očisťuje dušu 

skrze kňaza.“ Veľmi dôležitá je pre Alana najmä Eucharistia. Hovorí, že jej sila sa často 

podceňuje: „Diabol má pred tebou strach, ak spočívaš v Eucharistii. Zabudli sme, že sme víťazmi 
v Kristovi.“ 

  

Alan Ames končí večer 

eucharistickou adoráciou a modlitbou uzdravenia. Mnohí ľudia sa 

postavia okolo oltára a Alan prichádza ku každému, položí ruky s 

krížom na čelo veriaceho a krátko sa pomodlí najmä k Duchu 

Svätému. Niektorí ľudia aj odpadnú, no po krátkom čase opäť 

vstanú. To sa nazýva „spočívanie v Duchu Svätom“. A desiatky 
ľudí sa zoraďujú pred spovednicami. 

Od roku 1994, keď Alan Ames začal cestovať po svete, sú 

zdokumentované mnohé svedectvá, uzdravenia. Začiatkom 

septembra 2005 mal A. Ames prednášky aj v Bazilike zvestovania 

v Nazarete, v Chráme Narodenia Pána v Betleheme a v kostoloch 
Jeruzalema a Ramállahu.         

 (KATH-NET) 

  

 

Panna Mária - Kráľovná kríža 

 Alan Ames, svetoznámy austrálsky mystik, mal zjavenie Panny Márie, ktoré namaľovala 

austrálska umelkyňa. Obraz sa už rozšíril po celom svete a prichádza veľa správ o vypočutí 

modlitieb i o uzdraveniach na príhovor Panny Márie, Kráľovnej kríža. Týmto nádherným 
obrazom chce k nám Boh prehovoriť skrze Máriu: 

  

Červená je farba krvi 

môjho Syna, ktorá bola vyliata za ľudstvo, červená je farba jeho lásky. Keď som stála pod krížom, mala 

som účasť na utrpení môjho Syna a na jeho bolestiach, mala som účasť na jeho láske. 

Biela je farba vody, ktorá vytiekla z jeho boku. Voda, ktorá v láske zmýva hriechy ľudí. Keď som stála 
pod krížom, mala som účasť na rozdávaní tejto vody. 

Zlatá je farba kríža, kríža Kráľa. Zlato na mojom odeve ukazuje, že som bola so svojím Synom na kríži. 

Úsmev lásky ukazuje hlbokú lásku, ktorú chovám pre svoje deti – lásku Matky. Škapuliar ukazuje 
ľudstvo, ktoré môže získať moju lásku nosením môjho znamenia. 

Ruženec hovorí mojim deťom, že sa majú modliť a že sa majú modliť práve ruženec. Skrze modlitbu vás 
vediem k Ježišovi. 
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Moja vystretá ruka je tu na to, aby ju moje deti uchopili, aby som s nimi mohla ísť k môjmu Synovi 

Ježišovi. 

Moje ramená sú rozovreté, aby som mohla objať moje deti vo večnom spojení našich sŕdc, aby sme sa 

stali jedno v Ježišovi. 

Prosím, aby ste ma nazývali Kráľovnou kríža, pretože Otec mi dal milosť mať účasť na vykúpení ľudstva 
s mojím Synom Ježišom, ktorý svojou obetou otvoril bránu nebies pre svoje deti.  

         (Panna Mária 31. decembra 1994)  

  

Ježiš 16. januára 1995 o obraze Kráľovnej kríža: 

Obraz lásky - obraz Matky, obraz dávania - obraz 

Matky, obraz obety - obraz Matky,obraz nebies - obraz 

Matky,  obraz Boha - obraz Matky, obraz svätosti -obraz 

Matky,Obraz pre všetkých - obraz Matky. 

  

Modlitba za milosti 

Keď sa budete modliť túto modlitbu a v srdci pozorovať 

môj obraz Kráľovnej kríža, dosiahnete od Boha 
milosť. Modlite sa: 

Prosím Pána, aby mi skrze jeho Najsvätejšiu Matku, 

Kráľovnú kríža, daroval túto milosť:(vyslovte svoju prosbu) 

a pomodlite sa: 

3 x Zdravas Mária, 3 x Otčenáš a 3 x Sláva Otcu 

  

Na kríž bol pribitý 

môj Syn Ježiš, bolesť prenikala jeho telo a jeho dušu. Keď som 

ho uvidela, zahorela vo mne taká hlboká bolesť, že som 

nedokázala stáť na nohách. Na kolenách som sa modlila a modlila, na kolenách som plakala a plakala, aby 

sa smrteľné utrpenie môjho Syna skončilo a na kolenách som uvidela slávu Boha. Videla som, ako 

veľmi  Boh miluje svoje deti, ako veľmi bol ochotný dávať, aby ich zachránil a ako veľa im musel odpustiť. 

S mojím Synom bol na kríži pribitý môj duch, moja bytosť, moje  ja . S mojím Synom bola na kríži pribitá 

moja láska, nie ako rovnocenná, ale ako služobnica, ktorá čaká na to, aby mohla slúžiť svojmu Pánovi a 
svojmu Bohu. 

 Bola som v službe Ježiša, keď som videla jeho najvyšší skutok lásky – službu, o ktorej túžim, aby všetci 
na nej mali s ním účasť, aby mohli nájsť odmenu, ktorá  ich čaká v nebi – odmenu Boha. 

         (Panna Mária, 16. januára 1995) 

  

 



24 
 

Stála som pod krížom 

a videla som, ako môj Syn Ježiš dáva svoj život za ľudí. Stála som tam a modlila sa k Otcovi na 

nebesiach, aby im odpustil, čo vykonali. Modlila som sa k Otcovi, aby zmiernil Ježišovo utrpenie a modlila 
som sa za silu, aby som počas tohto strašného utrpenia dokázala na neho hľadieť. 

S Jánom po svojom boku sme prinášali Otcovi všetku našu lásku, aby toto utrpenie aspoň trochu zmiernil. 

Prinášali sme mu úplne nás samých, aby vzal toto bremeno z Mesiáša. Vedela som, že to nemôže urobiť, 

pretože táto obeta bola potrebná na oslobodenie ľudstva z jeho vlastných reťazí, reťazí, ktoré si ľudstvo 

samo okolo seba ovinulo. Chcela som svojho Syna objať a utešiť ho. Chcela som ho držať v náručí a 

povedať mu, že ho milujem a že jeho Matka je pri ňom. Chcela som ho zaplaviť láskou, ako som to 
robievala, keď bol ešte dieťaťom. 

  

Chcela som, aby môj Syn žil, 

no vedela som, že to nemôže, že musí zomrieť, aby tak mohol ukázať, ako Boh miluje ľudí. Slzy utrpenia, 

ktoré tiekli z mojich očí, tvorili mláčky lásky, mláčky materinskej starostlivosti a mláčky večne trvajúcej 

radosti. Ťažoba môjho Srdca vytvorila lásku, ktorú chovám pre celé ľudstvo, vytvorila zvláštne puto medzi 

mnou a celým ľudstvom.Teraz opäť prelievam slzy, pretože moje nerozumné deti kráčajú po ceste 

sebazničenia, po ceste zla a hriechu. Musí sa moje Srdce opäť zlomiť? Musím prekonávať utrpenie, ktoré 

príde, keď Matka vidí, ako sa jej deti sami zraňujú? Musím opäť smútiť pre smrť mojich detí, pre smrť, 
ktorá potrvá celú večnosť? 

Všetko, čo chcem pre svoje deti, je dobro. Všetko, čo chcem pre svoje deti, je láska. 

Všetko, čo chcem  pre svoje deti, je nebo. Chcem pre svoje deti všetko. Keď sa ľudstvo dokáže teraz 

zmeniť,  keď sa ľudia teraz začnú modliť, milovať Boha a seba navzájom, často prijímať sviatosti a žiť 

život, pre ktorý ich Boh stvoril, vtedy a iba vtedy sa táto planéta môže stať rajom, ktorým mala pôvodne 

byť. 

Keď sa ľudia dokážu naučiť odpúšťať, iných napriek rozdielom prijímať a stať sa jednou rodinou, rodinou 
Boha, vtedy a len vtedy im bude patriť večnosť v nebi.  

          (Panna Mária 4. decembra 1994) 

Pokračovanie nabudúce 

(zana) 
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Misia Matky všetkých kresťanov 

Výzva k jednote 

Milí priatelia, v júlovom čísle tohto roku sme začali uverejňovať informácie o zjaveniach Panny 
Márie v Džubliku na Zakarpatskej Ukrajine. 

Prinášame stručný popis začiatkov zjavení Panny Márie v Džubliku z knihy, ktorá vyšla na 
Ukrajine a ktorú prekladá Magdaléna Kohútová.  

* * * * * * 

 Bolo to na gréckokatolícky termín sviatku Nanebovzatia Panny Márie. Dve dievčatá poslali rodičia do 

lesíka Pod Džublikom po vodu. Je to miesto medzi dedinkami Viľchivka a Nižné Bolotné. Táto  voda je 

známa svojou kvalitou. Toho dňa, 27. augusta 2002 desaťročnáOlenka Kurucová a 

deväťročná Marianka Kobaľová prišli k prameňu. Keď Olenka nabrala vodu, za chrbtom Marianky 

zazrela zvláštnu postavu neznámej dievčiny. - Pozri, kto stojí za tebou, vraví svojej kamarátke. Ale 

Marianka nevidela nikoho. O nejaký čas aj Marianka zazrela mladú krásnu bytosť. Odetá v bielom, 

prepásaná belasým pásom stála na vznášajúcom sa obláčiku hmly, ktorý sa nedotýkal zeme. Oblak bol 

obsypaný neznámymi živými kvetmi. Keď deti nabrali vodu pobrali sa domov. Neznáma bytosť ich 
sprevádzala až do dediny. Keď doma porozprávali svoj zážitok, rodičia im neuverili. 

 

Pútnici z východného Slovenska na III. výročí Džublika - 27. augusta 2005 

  

Mariankin otec Petro Kobaľ je kňazom a premýšľajúc o výpovedi detí poradil im, aby keď sa znova ocitnú 

pred tou paňou, nech ju pekne prežehnajú a seba tiež. Ešte v ten podvečer uvideli deti krásnu pani znova. 

Bolo to cestou z materskej školy, keď z nej vybrali Olenkinu mladšiu sestričku. Vznášala sa na obláčiku a 

odprevádzala ich domov. Len čo ju zbadali, urobili tak, ako im povedal otec Petro. Pani sa na deti usmiala 

a prežehnala sa. Vtedy sa deti osmelili a opýtali sa neznámej, kto je. Jedno z detí počulo že ju 

volajú Najsvätejšia Panna, druhé počulo Nepoškvrnená Panna Mária. Na otázku prečo k nim prišla, 
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povedala: - „Prišla som, aby som vydobyla zaslúženú autoritu duchovných u ľudí, zjednotila 

Cirkev a národ, ktorý stráca vieru  a prestáva veriť kňazom. Odkážte svojim rodičom, aby sa 

hneď s vami prišli  modliť na miesto Pod Džublikom”. Len nesmelo tu začali ľudia  prichádzať. Otec 

Petro sa rozhodol prísť na toto miesto až na tretí deň. Najčistejšia Panna Mária ho prostredníctvom detí 

prosí, aby vytrvalo vyzýval na ustanovenie cirkevnej autority, aby sa opieral o fakt jej neodškriepiteľného 

zjavenia. Na jeho otázku, koho treba v prvom rade informovať o udalostiach, ktoré sa dejú pod 

Džublikom, Matka Božia odkázala - staručkého vladyku Ivana Margityča - vtedajšieho zakarpatského 

gréckokatolíckeho biskupa. Otec Petro, i keď mal určité pochybnosti, vybral sa za biskupom a porozprával 
mu, čo hovorili deti. Biskup sa spýtal: 

„A vy otče, čo si o tom všetkom myslíte?“ - „Verím, 

že je to Matka Božia“. - Tak potom poďme, povedal 

biskup a začal baliť všetky nevyhnutné veci, aby po 

rozhovore s deťmi, ak bude treba, odslúžil na mieste 

zjavenia bohoslužbu. Biskup sa dlho podrobne vypytoval 

od detí na všetky udalosti, ktoré zažili a potom sa ich 

opýtal: - Aj teraz ju vidíte? - Áno, odpovedali. - Tak 

sa jej opýtajte, aké bude znamenie, že vy v 

skutočnosti vidíte Najčistejšiu Pannu Máriu a nie 

voľakoho iného. Deti odpovedali: Panna Mária hovorí, 

že najväčším znamením bude to, že ľudia sami budú 
prichádzať na toto miesto modliť sa. 

V tej chvíli biskup videl, že zo všetkých strán prichádzajú 

na miesto zjavenia sviatočne oblečení ľudia. Uľahčene si 

vydýchol. Po dedine sa rozniesla zvesť, že vladyka sa 

zhovára s deťmi, ktoré vidia Matku Božiu a onedlho bude 

bohoslužba. Tento deň, 31. august 2002, sa stal 
významným dňom. Začal tradíciu bohoslužobných zhromaždení tisícov  pútnikov. 

Autor uvádza, že od prvých zjavení, len čo sa Pod Džublikom začali vysluhovať bohoslužby, najprv 

Prečistá Panna, potom aj jej syn Ježiš a neskôr aj Svätý Jozef sa spoločne zúčastňujú na slávení liturgie. 

Keď kňaz ide dávať sväté prijímanie ľuďom, spolu s ním idú všetky tri Sväté Osoby, a každá z nich 

požehnáva toho, kto prijíma presvätú Eucharistiu. Počas Veľkonočného pôstu znamenia Božej prítomnosti 

videla i pani Galina, Olenkina mama. Počas liturgie uvidela na slnku nápis: Verte a modlite sa k Bohu 
Otcovi, Ježišovi Kristovi, Matke Božej i Svätému Jozefovi. 

Táto skutočnosť bola veľmi dôležitá  pre tých, ktorí chodili do Džublika individuálne, najmä v čase, keď 

biskup Mukačevskej eparchie rozoslal do všetkých eparchií ukrajinskej gréckokatolíckej Cirkvi list, aby na 

miesto zjavenia Presvätej rodiny nechodili kňazi, a neorganizovali púte na toto miesto. Potvrdila to aj 
synoda biskupov... Ako sa vyvíjala situácia ďalej? 

(Pokračovanie nabudúce) 

 

 Revolúcia s ružencom 

Nedávne stretnutie kresťanskej mládeže v ukrajinskom Džubliku bolo 
príležitosťou na rozhovory aj s pedagógmi.  

Ako prvý na otázky M Rosy zodpovedal učiteľ ekonomiky a kresťanskej etiky v 
Strednom odbornom učilišti v meste Strij,Andrij Borsukevič. 

* M ROSA: Ešte sme si nezvykli na to, že v krajine bývalého Sovietskeho 

bloku pôsobia kresťanskí pedagógovia. Povedzte nám, kto formoval 

vašu výchovu ? 

- Andrij: Moja babka za éry Sovietskeho Zväzu. Rodičia o Bohu nehovorili, lebo 
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sa báli, že stratia prácu. V tom čase som  Krista chápal iba symbolicky. Až neskôr, po rozpade ZSSR, keď 

som sa začal stýkať s tajnou Cirkvou som pochopil, že náš život má zmysel iba vtedy, ak spolupracujeme 
s Bohom. Od roku 1993 sa venujem aj katechizácii. 

* M ROSA:  Ukrajina je religiózne i katolícka i pravoslávna a Panna Mária sa v Džubliku zjavuje 
ako Matka všetkých kresťanov. Ako to vy vnímate? 

- Andrij: V Kyjevskej Rusi Jaroslav Múdry povedal svojim synom: - Žite v mieri, nehádajte sa, milujte 

jeden druhého a stále sa modlite“. To, že sú rôzne viery, to nech nás neznepokojuje. Dôležité je to, aby 

sme sa mali radi a robili dobro. Ale najhlavnejšie je, aby sme milovali Krista. Ako povedal Pán Ježiš - 

podľa čoho budú poznať že ste moji učeníci? Podľa toho, že sa budete mať radi. Sami sa nezmeníme, iba s 
pomocou Božej milosti. Problém je však v tom, že ľudia nerobia pokánie, boja sa zmieriť sa s Bohom. 

Náš prezident je za zachovanie kresťanských hodnôt. Vyhlásil, že nebude brať úplatky, nebude kradnúť a 

ani iných na to navádzať. Keď bude na Ukrajine takých ako on 48 miliónov, vtedy už bude nejaký 

výsledok. 

* M ROSA:  Po oranžovej revolúcii sa na Ukrajine  aktivizujú sekty. Ako vidíte ich vývoj? 

- Andrij: Môj názor na sekty je jednoznačný. Sekty boli aj za čias Ježiša Krista a aj teraz sú. Realizujú sa, 

lebo chcú ukázať, že niečo znamenajú a chcú získať autoritu. Ale oni zaniknú, lebo čo nie je od Boha, to 
zanikne. 

  

Jarema Zvarčuk je pedagóg, ale i muzikant a spevák. S miestnym speváckym 

zborom v Rohatine sa zúčastnil na festivale speváckych zborov v Košiciach. Spolu s 

kolegom Bohdanom Steslavskýmzorganizovali tohto leta na Ukrajine štyri letné 

tábory skautov. Cieľom ich spoločného putovania bolo upevniť v srdciach mladých 
lásku k Bohu i rodnému kraju. 

  

* M ROSA: Ako prijímajú vaše aktivity kolegovia v učiteľskom zbore, ktorí 
ešte cestu k Bohu nenašli? 

- Jarema:  Tú cestu som aj ja našiel iba prednedávnom. Do roku 1991 nebolo 

možné pracovať v škole a zároveň legálne vyznávať vieru. Pod vplyvom nových vetrov sa k Bohu vracajú 

aj mnohí učitelia. Naše korene sú predsa kresťanské. Výsledky práce s mladými sú už viditeľné. Naši 
odchovanci už sami pracujú s mladými. 

Gymnázium, kde pracujem, má storočnú tradíciu. Vediem tam štvorhlasný spevácky zbor. Na celoštátnej 

súťaži žiackych speváckych zborov sme získali v rámci Ukrajiny 1. miesto. Aj obyvateľom okolia Džublika 

sme sa predstavili koncertným vystúpením. Prijali nás veľmi srdečne. 

Bohdan Steslavskij má na škole  pod palcom krúžky umeleckých remesiel - 

rezbárstvo, keramiku, výrobu rôznych predmetov zo slamy, hrnčiarstvo, 

košikárstvo: Navštívil som už viacero kláštorov a pútnických miest. Prítomnosť 
Boha sa všade vníma rôzne. 

V Džubliku som prvýkrát a veľmi sa mi tu páči. Je tu s nami aj náš kňaz, otec 

Bohdan. Moje srdce prijíma udalosti, ktoré sa tu odohrali. 

Bielomodré šatky na krku inej skupiny pútnikov nám pripomínali obrázky z 

nedávnej oranžovej revolúcie na kyjevských námestiach. Koho predstavujú, to 

nám vysvetlila vedúca skupiny pútnikov z farnosti  sv. 
Andreja  vo  Ľvove Stefania Diduch: 
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 - Stefania: Na prvé výročie zjavenia v Džubliku prichádzali skupiny s rôznym 

označením. Dlho sme rozmýšľali o tom, aké si zvolíme my. Rozhodli sme sa pre 

symbol dvoch sŕdc – srdce Ježiša a srdce Panny Márie. A ako Máriine deti, 

uviazali sme si belaso-biele šatky. Nemáme nič spoločné s tými, ktorí ich nosili 
na krku počas oranžovej revolúcie. 

Počas revolúcie sme chodili s ružencom v ruke a veľa sme sa modlili. Ja 

pracujem v klenotníckej prevádzke. Prišla som medzi ľudí a urobila som 

zbierku. Kúpili sme okolo tisíc ružencov a rozdali  ich ľuďom a zapájali sme aj 

ich do modlitieb. Keď sa zdalo, že súboj pri voľbe prezidenta vyhrá Janukovič, 

veľmi sme trpeli. 

Vtedy som sa obrátila s prosbou k Matke Božej. „Mária, ty si povedala, že kto 

sa modlí ruženec, vyrieši všetky svoje problémy. Ja sa modlím a prosím ťa, 

pomôž nám, aby sme všetci mohli vyjsť s týchto múrov a brániť svoju slobodu.“ 

Išla som medzi ľudí a pozvala som aj ich do ulíc. Drahé kovy a kamene s ktorými sme pracovali, sme 

zabezpečili proti zlodejom a vyšli sme hájiť si svoju slobodu.      

         Magdaléna Kohútová 
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Slovo mladých / Aktuálny sviatok 

Prichádzam vás prosiť o vaše áno, o vašu úprimnú túžbu po Bohu... 

Nepoškvrnená Čistota, Zvir, 5. februára 1995 

Nádej a šanca Majky 

Zoznámiť sa s človekom z resocializačného zariadenia v Žakovciach znamená poznať ďalší 

pohnutý ľudský osud. Ale stretnúť ho v prvú nedeľu v mesiaci na Zvire je istota, že jeho cestu 
starostlivo sleduje Panna Mária. 

  

V prvú júlovú nedeľu si Majka mohla vybrať púť do Levoče, 

alebo do Litmanovej. Vybrala si to druhé. Prijala 

pozvanie  kolegu Jožka Hrenáka, ktorý tu chodí v každý 

sviatok: 

  

Som liečená alkoholička, 

začala svoje rozprávanie - na liečení v Prešove som sa zoznámila 

s jedným klientom a ten mi rozprával o Žakovciach, kde sa 

prácou a modlitbou úspešne liečia aj alkoholici. Chcela som sa 

tam dostať, lebo som nemala na výber. Mama ma domov do 

Popradu nechcela zobrať. Mala obavy, že zasa budem piť a 
vyvádzať ako predtým. 

Otec pije a k alkoholu  ani dcéra nemala ďaleko. Všetko začalo 

partiou. Mala  prácu vo Veľkosklade v Tatrách, ale pre alkohol  o ňu pred troma rokmi prišla. A vtedy to s 

ňou začalo ísť dolu kopcom. Žiadna motivácia. Akáže viera?  Nebola ani pokrstená.   

  

Jej mama nechcela, 

aby  išla do Žakoviec, lebo je to blízko Popradu. Ale Majka napísala list otcovi Mariánovi Kuffovi a on ju 
prijal. 

Už po týždni som cítila, že som sa zmenila, hovorí. Vypisovala som mame týždenne aj tri listy a prosila 

som ju, aby ma prijala späť, že budem spať hoci aj v pivnici, ale ona mi neverila. Žakovce, to nebol môj 

domov. Tam je tvrdý režim a ja som si na tamojší poriadok ťažko zvykala. Kontrolovali ma, všetko som 
musela hlásiť, nemohla som nikam sama ísť, žiadne pohodlie. 

Na začiatku bola zaradená medzi dievčatá, ktoré upratujú v novej budove, kde sú hlavne postihnutí. 

Potom ju preradili ju na mužské oddelenie. Do Žakoviec  prišla v októbri a v decembri  už urobila jeden 

kiks. Keď videla, že okolie si ju už nevšíma, tak sa náročky porezala, alebo zjedla nejaké tabletky. Jej 

vnútro bolo alkoholom rozbité, prichádzali depresie a nasledovala hospitalizácia na psychiatrii v Levoči. 

  

Vianoce som strávila 

 u svojich budúcich krstných rodičov. Po sviatkoch mi matka predstavená ponúkla prácu na ošetrovni. 

Prekvapilo ma, že do mňa vložili toľkú dôveru. Pracovala som pri babičkách a som tam už dva roky. Mám 
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sedemročného syna. Súd ho zveril do mamkinej opatery. Chýba mi kontakt s rodinou, naše vzťahy sú 

veľmi zlé. Bývam v Ľubici v Dome Božieho milosrdenstva. Na jednej izbe  je nás  desať dievčat. Všetky sa 

už tešíme na nový dom. Už je takmer hotový. Tam budeme bývať štyri na jednej izbe. Väčší komfort si 
nemôžeme nárokovať. Veľa je žien a dievčat, ktoré takúto pomoc potrebujú. 

Ako si predstavuje svoj ďalší život? 

Ešte neviem. Mám priateľov, ale keď to začína vyzerať na vzťah, cúvnem. Každý deň sa v Žakovciach 

modlíme niekoľko ružencov, ale moja viera ešte nie je dostatočne pevná. O Božie veci som sa začala 

zaujímať len prednedávnom. Aj pokrstená som len krátko. Modlím sa za dar viery a prosím aj o to, aby 
ma Boh naučil modliť sa. 

Veríme, že tento príbeh nenechá ani jedného čitateľa M Rosy ľahostajným. Zbabraný mladý život, 

nezáujem ranenej matky o dcéru, absencia Majkinho materského citu, neistá budúcnosť a slabá viera. 

Tvrdá skúška. Silnejšia je však pomocná ruka Panny Márie, ktorú Majka prijala a nechala sa ňou priviesť 

na Zvir. To je nádej a šanca, ktorú musí táto mladá žena využiť. Pomôžme jej aj my svojimi 
modlitbami!       

Magdaléna Kohútová 

Foto: (a) 

 

  

Spoločenstvo svätých 

  

Na Slávnosť všetkých svätých nás povzbudila naša Nebeská 

Matka 1. novembra 1989 prostredníctvom kňaza Dona 

Gobbiho, aby sme konali často odpustky za duše v 

očistci.Vyslobodené duše z očistca sa nám za naše modlitby 

odmenia príhovorom a prosbami u Pána, veď aj my všetci 
potrebujeme pomoc. 

  

Nový Jeruzalem 

„Dnes je sviatok všetkých svätých a zajtra si pripomeniete duše 

spasených, ktoré sú však dosiaľ ponorené v očistných mukách 

očistca. V týchto časoch veľkého súženia musíte silne 

prežívať spoločenstvo svätých. Som Kráľovnou všetkých 
svätých. Som Vojvodkyňou jediného šíku. 

Na nebezpečenstvá, ktoré vám v týchto dobách strojí Zlý tým, že 

sa snaží posiať prekážkami, ťažkosťami a podlým odporom cestu, 

po ktorej musíte kráčať, odpovedajú svätí neba svojou mocnou pomocou a príhovorom. Spoločenstvo 

života so svätými je liek, ktorý vám dávam proti podlým a veľmi úkladným nebezpečenstvám, 
ktoré vám strojí dnes čierna šelma, slobodomurárstvo. 

Utiekajte sa, moji milovaní synovia, k neustálemu spoločenstvu modlitby so svätými dušami v 

očistci. Toto spoločenstvo modlitby s dušami v očistci dáva im svetlo a útechu, že čas ich očisťovania 

bude skrátený a vám poskytne istotu a odvahu uskutočniť vo svojom živote môj plán, ktorý spočíva v 
tomto: Pomáhať vám plniť v každom okamihu Božiu vôľu Pána. 
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Odpustky 

Cirkev nám umožňuje získať odpustky pre seba, aj pre duše v očistci. 

Stále platia podmienky na získanie odpustkov podľa apoštolskej konštitúcie Indulgentiarum doctrina z 1. 

januára 1967. Toto očistenie oslobodzuje od takzvaného „časného trestu“ za hriech. 

Odpustenie hriechu a obnovenie spoločenstva s Bohom (pozn. pri sviatosti pokánia-sv. spovedi) má 

za následok odpustenie večných trestov za hriech. Ale časné tresty za hriech zostávajú. 
(Katechizmus katolíckej Cirkvi- KKC, Bratislava, 11. 11.1998). 

Odpustkami sa rozumie odpustenie časných trestov za hriechy, ktorých vina už bola 
odpustená, a to nielen pred Cirkvou, ale aj pred Bohom. 

Odpustky môžu byť čiastočné, alebo úplné, podľa toho, či zbavujú časných trestov za hriechy iba 

čiastočne, alebo úplne. (Direktórium na r. 2001). 

Každý veriaci môže odpustky... získať buď pre seba, alebo aplikovať pre zosnulých.  (KKC). 

  

Úplné odpustky 

Na získanie úplných odpustkov treba vykonať dobrý skutokobdarený úplnými 

odpustkami a splniť tri nasledujúce podmienky:sviatostnú spoveď, sväté 

prijímanie a modlitbu na úmysel Sv. Otca. Okrem toho sa vylučuje 

akákoľvek trvalá záľuba k akémukoľvek hriechu, aj k 

ľahkému. Podmienka, ktorá zahrňuje modlitbu na úmysel Sv. Otca sa celkom 

spĺňa, keď sa recituje na úmysel Sv. Otca  raz Otče náš a 
Zdravas. (Direktórium na r. 2001). 

Dobré skutky obdarené úplnými odpustkami - výňatok z Katalógu odpustkov 

(Apoštolská administratúra v Trnave, č. 2695/1970): 

  

- Kto sa najsvätejšej Sviatosti klania aspoň pol hodiny, môže získať úplné odpustky. 

- Kto číta Písmo sväté s úctou k Slovu Božiemu a na spôsob duchovného čítania aspoň pol 

hodiny, môže získať úplné odpustky. 

- Kto koná pobožnosť Krížovej cesty pred riadne zriadenými stanicami, môže získať úplné 
odpustky. 

- Kto sa v kostole, vo verejnej kaplnke alebo v rodine pomodlí aspoň päť desiatkov ruženca bez 
prerušenia, môže získať úplné odpustky. 

- Od 1. do 8. novembra môže denne raz získať úplné odpustky, ale len pre duše v očistci, kto navštívi 
cintorín a tam sa pomodlí za zosnulých. 

         Pripravil: Michal Hargaš 
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Aktuality z Ukrainy / Píšeme o vás 

Nespime ani my! 

  

Milí priatelia! 

Naša cesta na Ukrajinu bola inšpirovaná správami, že sme opäť 

svedkami postihov a emigrácie  v cirkevných radoch. Od prvých 

krokov, kedy museli odísť baziliáni o. Eliáša Dohnala zo Slovenska 

do Čiech, ubehlo niekoľko rokov. 

  

Zápas o. Eliáša od čistoty v rehoľnom povolaní, vernosti Kristovi a jeho 

Evanjeliu až po zápas s „Goliášom” New Age naberá stále väčšie 

rozmery. Naše Združenie sa chopilo iniciatívy a spolu s Konfederáciou 

politických väzňov Slovenska, ktorej som tiež členom. Napísali sme list Kardinálovi Jozefovi Tomkovi, 

ktorého  sme požiadali o stretnutie počas III. Eucharistického kongresu. O. Kardinál na verejnú 

otázku JUDr. Ing. Antona Tekuša odpovedal, že sa jedná o „zložitý problém, ktorý sa bude riešiť“. 

Situácia sa ukazuje byť viac než vážna. Prosím teda všetkých vás o naliehavé modlitby v tomto 

zápase, v ktorom prišla Panna Mária pomôcť Cirkvi. 

Na Ukrajine skutočne Panna Mária zhromažďuje svojich verných, ale ani diabol „nespí”.Prinášame 

rozhovor s o. Eliášom, ktorý vydal spolu s bratmi knihu Štyri slová z Ukrajiny. Napísali 

list kardinálovi Lubomirovi Huzarovi,  aj do Ríma. Dnes im hrozí vyhostenie z Ukrajiny. Ich iniciatívu 

môžete sledovať na webe www.community.org.ua 

Preto ani my nespime! 

Zmobilizujme sa!        

Anton Selecký 

 

O. ThDr. Eliáš DOHNAL, OSBM: 

Ide o večnosť 

Baziliáni vydali knihu o sektách 

O. ThDr. Eliáš Dohnal, OSBM  pochádza z Moravy. Má 60 rokov. 

Litmanovskí  pútnici si ho pamätajú z jeho účasti a kázní na sv. 

liturgiách na hore Zvir. 

  

O. Eliáš dlhé roky organizuje charizmatické spoločenstvá a duchovné 

cvičenia. Snaží sa obnoviť ducha Kristovho vo svojej reholi a v Cirkvi 

http://www.community.org.ua/
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intenzívnou kontemplatívnom modlitbou. Požiadal so svojou skupinou o vyčlenenie pre kláštorný život 

podľa pôvodných regulí sv. Bazila Veľkého. Nebolo mu v Ríme vyhovené. Naopak, stal sa nepohodlným. 

Odvtedy jeho komunita cestuje ako vyhnanci, momentálne pôsobí na ukrajinskej pôde. 

Tento rozhovor s o. Eliášom sme urobili v mestečku Brjuchovič neďaleko Ľvova. V chudobných 

podmienkach, ale uprostred atmosféry modlitieb a odovzdanosti do Božej vôle, v ktorej  tu  žijú sestry 

baziliánky. 

Začali sme otázkou na situáciu v súčasných reholiach:   

- o. Eliáš: Kríza povolania nastáva, keď nie je hlásaný živý Kristus. Keď sa nikto nenadchne preto, aby ho 

nasledoval. Taktiež ak tie samotné rehole nedávajú to svedectvo, majú ducha sveta, sú vlažné. Ľudia 

prídu a potom aj odídu. Alebo majú svoje predstavy a idú do rehole ako do pasce, a živoria tam. 

* M ROSA: Máme pred sebou knihu pod názvom Štyri slová z Ukrajiny - ktorej ste spoluautorom 

- môžete nám povedať, čo je jej cieľom? 

- o. Eliáš:  Táto kniha vznikla na kolenách. Vníma bolesť Cirkvi a vníma tú duchovnú rakovinu, ktorá tu je 

a ktorá sa zamaskováva - je potrebné urobiť operáciu a tá situácia sa stále akosi zakrýva,  akoby ani 

neexistovala. 

* M ROSA:  Vy ste známy bojovník proti okultizmu a New Age - v Česku vás zrušili, aj na 

Slovensku, dnes ste na Ukrajine -  bolo to z tohto dôvodu? 

- o. Eliáš:  Istým spôsobom to hrá určitú rolu. Náš  Generálny sám verejne prehlásil, 

že vďačí za svoj život magickému liečiteľovi,  ktorý v Brazílii lieči celú rehoľu. 

Prakticky  nás vylúčil z rehole. Pohoršenie v Cirkvi ide od hora. My nazývame veci 

pravým menom. Tak hneď keď Generálny nastúpil, nás zrušil, zlikvidoval, a 

zahájil  proti nám akýsi monstreproces. 

Ale je tu viac vecí. Za prvé - bojujeme proti okultizmu, duchovnej rakovine, proti 

liberalizmu, a za život v Ježišovi, za intenzívnu kontemplatívnu modlitbu. Naše heslo 

je Hodinu s Ježišom. Hodinu modlitby. On v Getsemanskej záhrade hovorí: Nemohli 

by sme hodinu so mnou bdieť?  Každý laik aj kňaz aj rehoľník, mal by mať 

povinnosť hodinu vnútornej  modlitby. Ak to nerobí, tak jeho kňazský a rehoľný život 

je mŕtvolný. 

* M ROSA:  Po revolúcii aj na Slovensku nastal rozmach siekt a vplyvu New Age. Teraz sme na 

Ukrajine, a vidíme aj tu tento nástup... Ako to vnímate? 

- o. Eliáš:  Oni sú veľmi šikovní a dokážu využiť miestne podmienky. A pokiaľ tu nebude hlásané živé 

Evanjelium, všetko tu padne. My vidíme potrebu zlo nazývať zlom  a dobro dobrom. Treba mať dar Božej 

múdrosti a Božieho rozlišovania.  Chceme hlásať Božie slovo, či to už je niekomu vhodné alebo nie. 

* M ROSA: Okrem klasických siekt,  ktoré sú pohanské, tu máme aj také ktoré to evanjelium 

„zrieďujú“ a vlastne sa odchyľujú od Božieho slova... 

- o. Eliáš:  Aj sv. Pavol hovorí – začali ste duchom, končíte telom. Neexistuje nejaká kasta charizmatikov, 

ktorí sú neomylní - ak zídu z cesty, treba to  tvrdo pomenovať. Keď niekto prehlásil, že tvorí jednotu s 

budhistami a hinduistami  a zažíva vibrácie a založil „jogu lásky“, tak to je New Age v Cirkvi. To sú vážne 

veci. 

* M ROSA: Vy ste v takej tej „nárazníkovej krajine“, - v čom vidíte účinný prostriedok proti 

New Age? 
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- o. Eliáš:  Ukrajinci majú sklon k duchovnu, a to sa dá ľahko zneužiť práve v tých sektách. Je to veľké 

nebezpečenstvo,  pretože oni sa buď obrátia  a prijmú Krista a budú mať takú jednoduchú živú vieru, a tá 

sa zachová,  alebo prídu a prichádzajú sekty a majú  tu veľkú žatvu a behom niekoľkých rokov nastane 

masový odpad od Cirkvi.  A naviac - tie  sekty pôsobia veľmi sugestívne. 

* M ROSA: Myslíte si, uchovanie čistoty Evanjelia bude viesť  v obetiam resp. mučeníctvu? 

- o. Eliáš:  Samozrejme. Keď biskupi budú svätci a budú bojovať za Cirkev a nazývať veci pravým 

menom, a nie robiť nejakú politiku. Keď  dajú svoj život za svoje ovce.  Alebo - pastieri budú 

kolaborantmi, keď  nastane ten tlak, a odpadnú, alebo budú mlčať. Kde dnes máme prorokov medzi 

biskupmi? Aby sa postavili, dali jasné slovo a povedali jasnú diagnózu Cirkvi? Všetci sa boja...  

* M ROSA: Panna Mária dnes  napomína Cirkev. Je v 

nej  možné uchovať jednotu? Čoho sa treba držať? 

- o. Eliáš: Ja chcem povedať ešte jednu vec - keď sme už u tej 

našej slávnej hierarchie. Medzi dvanástimi apoštolmi bol jeden 

Judáš., zradca. Dnes je asi medzi tými dvanástimi jeden apoštol a 

jedenásť Judášov. Taká je diagnóza, bohužiaľ.  Na druhej strane to 

Boh dopúšťa. Ježiš povedal - vezmi svoj kríž zapri sám seba a poď 

za mnou... Tak máme nasledovať Krista, my máme svedčiť o ňom. 

Každý má slobodu a buď svätý bude alebo nebude. Celé 

Československo sa modlilo za biskupov. A stal sa zázrak, prišla 

zamatová revolúcia . Dnes ich máme, takých, akých sme si 

vyprosili. Reformu  treba začať sám od seba. Oni budú 

tiež  zodpovedať sami za seba. Nikomu sa ale nedá svätosť  vnútiť. 

Boh rešpektuje našu slobodu. Ale ak sa nepozrieme na veci pozrieť 

aj kritickým pohľadom, je zle. 

* M ROSA: Vieme, ako pôsobí Panna Mária, aká je reakcia 

kléru. Ľudia sa musia často rozhodovať medzi svedomím a 

postojom kňaza... Aký je Váš recept? 

- o. Eliáš: Mariánske zjavenia, to je vlastne charizma v Cirkvi a  tá charizma cesty s Pannou Máriou je 

účinná, ja som na túto tému robil doktorandskú prácu - Tá skúsenosť učeníka pod krížom, ktorý vzal 

Pannu Máriu k sebe - je cesta každého z nás. A každá Eva by sa mala stať vlastne Máriou. Panna Mária je 

Kráľovná prorokov,  Ona nás vedie ku Kristovi, je našou Ochrankyňou na duchovnom poli, Ona bojuje so 

silami temnoty, a je to  veľký  Dar, ktorý nám Ježiš dal, je to jeho posledné slovo na kríži, Jeho testament 

je Hľa, tvoja Matka. To hovorí za všetko.  

Čo majú ľudia robiť? Nech sa modlia naďalej,  nech uctievajú Pannu Máriu a Ona ich v tom všetkom 

zmätku nasmeruje ku Kristovi. Ja som  sa zasvätil Panne Márii vo svojich 16-tich rokoch, a tým čím 

som  vnímam všetko ako dar On nej, - vzťah k Nej,  k Božiemu Duchu, vzťah k živému Kristovi.  Keby 

som mal ešte raz začínať, pôjdem tou istou cestou.  A ďakujem Pánovi,  že človek môže za Krista aj niečo 

vytrpieť.  

Čo je tento  ľudský život? Ide predsa o večnosť... A Panna Mária je skutočne našou Matkou. Táto cesta je 

spiritualita, ktorú nám Ježiš ponúkol na kríži. 

Za rozhovor ďakuje: Anton Selecký 

web bratov bazliánov: www.community.org.ua   

http://www.community.org.ua/
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Svedectvo pútnika so zlomenou rukou 

Ruže, hviezdy a Mária 

Jozef je Jakubiskov krajan. A hoci nie je jeho filmový 

hrdina,  i on sedel na konári a bolo mu dobre. Ale nie 

dlho. Lebo pod Jozefom sa konár zlomil a pri páde i 

jeho ruka, takže tetkine čerešne už nedooberal. 

  

Sadra ani bolesť mu neprekážali putovať k Panne Márii. Včera 

bol na Levočskej hore, dnes ide na Zvir a zajtra do 

Czenstochowej. Nuž to je naozaj obdivuhodná úcta k Matke 

Božej. Odkedy a prečo, to mi porozprával neskôr. 

  

Otca si nepoznal 

 Mal dva a pol roka, keď zomrel. Mama sama vychovávala 

troch synov. Modlila sa za nich keď zaspali, aj keď boli v škole 

a aj neskôr keď už chodili do práce. Stále. A Boh im pomáhal. Jozef mal už 28 rokov, keď mu raz večer 

mama dohovárala, že by si mal dať do poriadku život. Okrem krstu nemal ďalšie sviatosti. A ani mu 

nechýbali. Do kostola išiel len na veľké sviatky, modliť sa poriadne ani nevedel. Po maminej výzve sa 

zamyslel. Rozhodol sa urobiť to iba z lásky k nej. Navštívil miestneho kňaza a dohodli sa, že dvakrát do 

týždňa bude chodiť na náuku. 

„Po troch mesiacoch sa splnil mamkin životný sen“ -  hovorí Jozef -  „mal som prvé sväté prijímanie i 

birmovku. Bola šťastná. Aj ja som bol spokojný. Mal som prácu i zdravie. Len keď som sa túlal po lese, 

čosi mi stále chýbalo. Po čase som pochopil, že je to viera. Onedlho mama vážne ochorela a najmladší 

brat ju musel opatrovať. Po dvoch rokoch zomrela. Vtedy sa mi život skomplikoval. 

  

Ťažko som znášal 

jej odchod a navyše prihlásili sa i choroby. Žlčníkové koliky, epilepsia. Nemal som šťastie ani na lekárov, 

ani na lieky. Každý dával iné a žiadne nepomáhali. Pridali sa neurologické problémy. 

Mal som výpadky reči a pre chorobu som prišiel aj o prácu. Prenasledovali ma vo sne nepochopiteľné 

vidiny. Začal som pravidelne chodiť do kostola, ale i tam som dostal epileptický záchvat. Desať rokov 

prešlo, kým som natrafil na doktorku Magdalénu Paučovú, ktorá ma trpezlivým ošetrovaním postupne 

dostávala z choroby. Raz sa mi prisnila pekná pani.  Pochopil som, že na pomoc mi prichádza Matka Božia. 

  

Prijal som pozvanie 

do Litmanovej, ale nevedel som čo tam mám robiť. Až počas tretej púte, keď som sa pri modlitbe dotkol 

lavičky, pocítil som, že do mňa vošla nejaká sila. Myslím, že až od tej chvíle som sa stal naozajstným 

Máriiným synom. Choroba vďaka Bohu pominula a ja   putujem k Márii každú prvú nedeľu v mesiaci na 

Zvir, ale aj na iné pútnické miesta. 
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Pred dvoma rokmi v Medžugorí pri večernej modlitbe svätého ruženca pred očakávaním zjavenia som stál 

blízko vizionára, pokračuje 39 ročný Jozef Leško vo svojom rozprávaní. Bolo presne desať hodín večer, 

keď som pocítil vôňu ruží. Trvalo to asi 15 minút. Obloha bola posiata hviezdami a ja som bol nesmierne 

šťastný. Putovanie k Panne Márii obnovuje moju duchovnú silu a ja cítim, že z nej musím rozdávať. 

  

Jeden môj sused 

mal vážne ochorenie chrbtice, rozpráva, svoj ďalší príbeh. Lieky nepomáhali a on už nevládal ani chodiť. 

Na injekcie ho vozili taxíkom. Pred odchodom do Medžugoria som ho navštívil v nemocnici. Rozprával som 

mu o viere, o Litmanovej. Celý čas ma držal za ruku. Plakal a ľutoval svoj doterajší život – prečo som robil 

to a ono, vyčítal si. Veľmi túžil ísť so mnou do Litmanovej. Sľúbil som mu, že ho raz tam zoberiem. 

Nepodarilo sa mi to. Keď som sa vrátil, už bol pochovaný. Bolo mi smutno, ale i radostne zároveň. Možno 

práve vďaka nášmu rozhovoru dostal svetlo a oľutoval svoje hriechy. Verím, že Boh bol k nemu milosrdný 

a všetky mu odpustil.     

Magdaléna Kohútová 
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Pošta dôvery / Odpovedáme 

Ad: Pomôžme Katke! 

Milý pán Selecký, 

z úprimného veriaceho srdca Vám ďakujem za článok o Sv. Adelgunde a Katke vo Vašom 

časopise. 

Ihneď som poslal desiatky emailov do mnohých krajín, aby si ho aspoň pozreli  na webe. Napríklad aj 

sestre Linde, O. S. B. do USA som napísal, veľmi mi pomohla s prvým krokom. 

Taktiež som si dovolil informovať abbé Launaya v belgickom Maubeuge a cteného Dona Farinu vo 

Vatikánskej knižnici. Nech sa ďalej spolu tešíme z nádherného pocitu v náručí našej Matky, Najsvätejšej 

Panny Márie. Zároveň som dostal prvý ohlas na článok, pani Helenka z „ďalekého“ Svidníka  ma požiadala 

o informácie o Sv. Adelgunde. Rozradostnila ma správa od priateľa o ďalšej  modlitbovej 

aktivite  inšpirovanej  malou Katkou. 

Dnes večer požiadajú o duchovnú silu pre liečbu chorých ľadvín jednoročného  dievčatka Mackenzie Grace 

v New Yorku. Okrem mojich rád a materiálov od  láskavého Dona Farinu si do modlitebnej skupiny berú aj 

fotokópiu článku Pomôžme Katke, ktorú si stiahli z vášho webu.Boh Vám žehnaj 

Karol Dado 

 

Urobte niečo! 

Vážený pán Selecký, idem vás krátkym listom pozdraviť a píšem vám, že časopis o Matke Božej má 

nádherné články a povzbudzuje veriaceho kresťana. Prosím, ak budete  v kontakte s manželmi 

Kovačičovými z Kanady, že ich veľmi pozdravujem a rada si na nich spomínam. Boli sme veľmi dobrí 

priatelia, často sme sa spolu stretávali. 

Teším sa, že sa nájdu takí obetaví kresťania a som dosť prekvapená, že duchovne je aj Kanada na tom 

tak zle! U nás v televíziách už nie je skoro čo pozerať. Naša kultúra sa rúti úplne do záhuby. Je smutné, že 

vláda dovolí vysielať programy na takej nízkej úrovni , na to sme my starší neboli zvyknutí. Ak môžete, 

urobte v tom niečo! 

Pánovi Kovačičovi a jeho manželke želám pevné zdravie. Pozdravujem ich a som rada, že sa nájdu takí 

vynikajúci kresťania!      

         Irena Kolesárová, Pezinok 

 

Máriina výchova 

Vážený pán Selecký! 

Dovoľte mi úprimne a z celého srdca sa Vám poďakovať za to, že M 

ROSA vôbec je. Za to, že v nej nachádzame aktuálne informácie o 

tom, ako Panna Mária pôsobí na nás obyčajných smrteľníkov, ako si 

vychováva svoje „vojsko maličkých“. Za to, že počnúc Medžugorím 

a končiac Dechticami nachádzame v M ROSE všetky aktuálne 
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posolstvá, dokonca aj citáty Svätého Otca či rozhovory s významnými osobnosťami (o. biskup Hnilica a i.). 

Obzvlášť sa chcem poďakovať za to, že prinášate už aj aktuálne spravodajstvo okolo pôsobenia Panny 

Márie v Dechticiach. Patrím k tým, ktorých bl. Panna Mária - Kráľovná pomoci (tak sa predstavila v 

Dechticiach) oslovila práve tam. 

Po prečítaní knihy posolstiev som si uvedomila, že dovtedy som bola iba „partiový kresťan“. 

Posolstvá uvedené v knihe Kráľovná pomoci - posolstvá Panny Márie zo zjavení v Dechticiach (vydalo 

Združenie AVE), sú prreniknuté úžasnou láskou, pokojom, zmierením a odpúšťaním. Takúto nekonečnú 

lásku nám môže ponúkať jedine Mária.          

Oľga Froncová, Nitra 

 * * * * * * 

Pani Oľga, vzhľadom na priestor venujeme posolstvám Kráľovnej pomoci 8. a 9. stranu M 

ROSY. Objednávky na knihy, ktoré vydalo Združenie AVE, môžu čitatelia adresovať 

na: dechtice@post.sk 

 

Z Vašich listov 

- Veľa Božieho požehnania a Ducha tvorivosti v našej práci nám zaželala Ľuboslava Kanošová zo Žiliny, 

autorka príspevku Naša jediná Cesta (M ROSA č. 6/2005). Vďačná je tiež za zaslanie brožúrok a modlitbu 

k slzám našej Božej Matky. Ďakujeme za jej milé slová. 

- Ján Drienovský zo Skýcova vyjadril svoj blízky vzťah k M ROSE. Ako píše, má záujem „o zvyšovanie 

cieľavedomých hodnôt morálneho života, ktorý je v poslednej dobe akosi v úzadí, v priestore 

nevšímavosti“. Priložil niekoľko príbehov, ktoré majú skôr charakter „kalendárneho čítania“. 

- Ďalší čitateľ - Ľ. Paško napísal: „Vo Vašom časopise nájdem veľa krásnych, dobrých a náučných článkov 

pre duševný oddych v tomto rozháranom svete, plnom klamstva a podvodov. Záchranu nachádzame pri 

Srdci našej milovanej nebeskej Matky. Preto Vám všetkým vyprosujem u nej, aby Vám u Najvyššieho 

vyprosila silu a múdrosť Ducha Svätého pri Vašej neoceniteľnej práci na záchranu našich duší.“ Ďakuje 

tiež za zásielku starších čísiel M ROSY, ktoré si chce dať zviazať ako knižku, „aby slúžili aj ďalším 

generáciám“. 

- Milý list sme dostali aj od sr. Alžbety Bernadety Čúrnej, OFS, z Michaloviec. Ďakujeme jej za modlitby 

a opätujeme ich. K nim pripájame aj modlitby za Gabiku Hocmanovú, „veľmi zlatú a veriacu dušu“, 

ktorá je odkázaná na vozíček a ktorú sr. Alžbeta opatrovala. 

- Čitateľka Helena Zajacová zo Starej Bystrice píše: „Ďakujem p. Seleckému. Dôverujem jemu aj jeho 

časopisu M ROSE. Odvtedy, čo bol šéfredaktorom Slovenského denníka a uverejnil príspevok pri 

príležitosti 3. výročia zjavení na hore Zvir, sa celá moja (naša) rodina modlí spoločne ruženec - dodnes! 

Prosby Mamy treba poslúchnuť: prijať Božie slovo a podľa neho aj žiť. Preto aj ja informácie o osobných 

zjaveniach, uverejnených v M ROSE i posolstvá, vyjadrené ústami Matky Božej, vítam s radosťou v srdci a 

so slzami v očiach. V našich rodinách by na prvom mieste malo byť právo lásky a nie neprávosť...“ 

                                                           Všetkým pisateľom ďakujeme! 

         (red.) 

mailto:dechtice@post.sk
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Rozhodnutie a sloboda 

  

Dobrý deň, 

chcem sa opýtať, prečo cirkev na čele so svätým Otcom 

nezačne petíciu proti čipom pod kožu. Čip pod kožu je 

diabolské dielo satana, ktorý chce ovládať celé ľudstvo. 

Ďakujem za odpoveď 

Henrich Šuga, Prešov 

  

Milý Henrich, 

 ja to vidím asi takto. Boh v desatoro, ako aj Cirkev v prikázaniach, 

hovoria o podstate, teda úmysle, nie nástrojoch hriechu. Boh 

prikázal NEZABIJEŠ, a nie - nechytajte do ruky nôž. Pretože nôž 

je dobrý nástroj - napríklad na pokrájanie zeleniny. Pri moderných 

prostriedkoch (kreditných kartách, počítačoch, mobiloch,  televízii a 

nakoniec čipoch) sme presviedčaní o ich výhodnosti a ich potrebe. 

Zákernosť diablovho plánu spočíva v tom, že ľudia toto prijímajú a 

odobrujú, aj keď sa bez týchto prostriedkov môžu zaobísť. 

Aj tak  sú ľudia, ktorí pochopili o čo ide a napríklad televíziu prosto 

nepozerajú. Pretože nenápadne a postupne tieto mediálne a 

technické prostriedky budú vyložene slúžiť na spútanie človeka a 

jeho ducha. 

Peniaze, keď ich budú rušiť, budú vyhlásené za zastaralé, nepotrebné a prekonané. Kto by protestoval, 

keď bude fungovať  jednoduchý moderný elektronický prenos platieb? Všimnime si, že na našich sídliskách 

sú už zavedené čipy na otváranie dvier. Pohodlné a bezpečné - tak znie argument. Avšak niekto niekde 

sedí pri počítači, vie, koľko ľudí a  kto presne má čip. A váš milý čip jednoducho raz môže byť vyradený. 

Tak je to aj s peniazmi. Táto technika je skvelý vynález na úplné a anonymné zotročenie ľudí. 

  

Ale tvoja otázka sa týkala Cirkvi: 

Cirkev tiež tak ako Boh ponecháva slobodu. Koľkí si myslíš, že by počúvli, že si nemajú dávať čipy, keď 

podstatné a vážne veci ignorujú (potraty, rozvody, nelásku k blížnemu, zlodejstvo a podobne)?  

Koľkí by boli takí, ktorí by si nedali zaviesť „prepotrebný čip“, keby ho zakázali kňazi alebo aj sám pápež? 

Preto ide diabol na vec rafinovane. Hriech je prezentovaný ako „právo menšín“, zabíjanie detí 

ako „právo ženy“, hriešna neviazanosť ako „sloboda“ a spútavajúca technika ako„pomoc človeku“. 

Boh ponechal človeku slobodnú vôľu. Až takú, že dovolil, aby ľudia zabili jeho Syna, ktorý 

prišiel zvestovať jeho Lásku. Panna Mária tak isto prichádza, aby upozornila na to, aký je 

zmysel nášho života a na to, čo máme robiť, aby sme dosiahli večný život. Takže zase ide o 

podstatu, o rozhodnutie sa nášho srdca. 
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Kto prijal a pochopil, ten si nikdy nedá nijaký „čip“,  ktorý by riadil jeho život, dokonca jeho mozog a 

rozhodnutia. Aj keď mu to Cirkev vyslovene nezakáže. Prikazuje Cirkev poslúchať na druhej strane Pannu 

Máriu? Tu sa mi žiada povedať - bohužiaľ! To  všetko je o slobodnej vôli. Boh chce, aby sme 

sa ROZHODLI pre neho. Na druhej strane vidíme, ako aj diabol navádza ľudstvo, aby sa rozhodlo pre 

neho. Božia „nevýhoda“ - ponúka spásonosný kríž každého z nás, diablova „prednosť“ - ponúka 

okamžitý a smrtiaci blahobyt. 

Boh však ponúka večné šťastie s Ním, za diablovou ponukou ide otroctvo, zúfalstvo a peklo. 

Takže všetko je slobode  každého z nás. 

Anton Selecký 

 

Modlitby pomohli! 

Chcem sa vám poďakovať za prílohu v M ROSE „Sv. Ignác z Loyoly a užívanie ignaciánskej 

vody” 

Vodu som dala užívať manželovi, ktorý pred dvomi rokmi spadol a zlomil si krček na stehennej kosti. Len 

veľmi ťažko sa pohyboval na dvoch barliach. Keď som už mala vodu doma, začali sme sa modliť 

deviatnik ku sv. Ignácovi a začal užívať vodu. Mal aj bercový vred a noha mu hnisala. 

Do prosby v modlitbe som odporučila aj svoju nevestu, ktorá mala žlčníkové záchvaty a nemohli ju 

operovať, lebo čakala dieťa. Po pôrode sa to ešte zhoršilo. Vtedy som jej dala z tejto vody aby ju 

užívala a modlila sa. Ja som počas tohto deviatnika každý deň chodila do kostola a pristupovala ku sv. 

prijímaniu, a keďže je Rok Eucharistie, vo štvrtky som chodievala do susednej dediny na sv. omšu, lebo 

tam mávajú hodinu po sv. omši vyloženú Sviatosť Oltárnu. Aj tu som prosila za oboch. Neveste určili 

operáciu na 8. augusta 2005. 

Keď jej v nemocnici robili predoperačné vyšetrenia, zistili, že kamene zo žlčníka zmizli. Lekári tomu ani 

nechceli veriť.  Aj manželovi sa stav natoľko zlepšil, že už chodí do kostola o jednej francúzskej paličke. 

Vred na nohe sa mu tiež zahojil. Preto sa vám chcem touto cestou poďakovať, že uverejňujete v 

časopise aj životopisy svätých a modlitby k nim. A tak si môžeme vyprosovať od Pána uzdravenie. A 

ešte chcem poradiť tým, ktorí sú vo finančnej tiesni ako si ušetriť na časopis M ROSA: Nech si 

odkladajú desaťkorunáčky a ušetria, ani nebudú vedieť ako. 

Veľmi pekne vám ďakujem!   

Helena Balúnová, Zákamenné 

  

 

  

Nebezpečné sekty 

(Ad: Sekty a čo s nimi, M ROSA č. 3/2005) 

V marcovom čísle M ROSY píšete o nebezpečných sektách. Aj ja som bola členkou jednej z nich. V deň 

krstu ma vyobcovali, a to medzinárodne. V dôsledku ich pôsobenia mi zomrela aj matka a zamordovali 
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nám všetky zvieratá. Moja matka nemá ani náhrobný kameň, lebo by prišla o hrob. Stále sa ich nemôžem 

zbaviť. Nemala by som následky odlúčenia od nich riešiť súdnou cestou? 

Eunika Prachařová, Košice 

- Pozn. red.: Odporúčame Vám, aby ste sa poradili s kňazom vo Vašej farnosti. 
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Napísali ste nám 

Taký malý(?) zázrak 

  

Volám sa Katarína Kundravá a spolu so svojou rodinou 

bývame neďaleko Vranova nad Topľou v dedinke Hencovce. 

Mám 21 rokov a v máji 2004 som po prvýkrát otehotnela a s 

manželom sme sa začali na dieťatko veľmi tešiť. 

  

Obaja sme si želali dievčatko a po ultrazvukovom vyšetrení sa naše 

nádeje na malú slečnu potvrdili. Moje tehotenstvo prebiehalo úplne v 

poriadku a bolo to najkrajšie obdobie môjho života. 

Ale v 18. týždni tehotenstva, kedy sa budúcim mamičkám robia 

krvné testy na zistenie hladiny hormónu alfafetoproteínu (AFP), ktorý 

produkuje pečeň dieťatka, nastali komplikácie. 

Moje výsledky poukazovali na nízku hladinu AFP a môj gynekológ skonštatoval: „Dieťatko môže mať 

rázštep chrbtice alebo brušnej steny, pošleme Vás na testy znova a potom na testy vrodených 

chýb do Humenného a uvidíme. Najlepšie bude vykonať amniocentézu – odber a rozbor 

plodovej vody, aby sme zistili, ako je dieťa poškodené a potom ešte do 24. týždňa tehotenstva 

je stále čas na potrat.“ 

Je ťažké nájsť tie slová, ktoré by opísali moju bolesť a smútok, ktorý som pocítila a strach o moje 

dievčatko, ktoré sa už vo mne začalo ozývať jemnučkými kopancami. 

Bola som rozhodnutá nechať si dieťatko za každú cenu a tak pre istotu sa rozhodli odobrať mi krvné 

vzorky ešte raz a znova zmerať hladinu AFP. A výsledkami bolo potrebné čakať 3 týždne a toto bolo 

obdobie mojej najväčšej duchovnej očisty a siahnutie na dno svojej viery,Modlila som sa každý deň na 

kolenách za svoju dcérku, ktorú sme spolu s mojou mamou zverili pod ochranu Sv. Kataríny 

Labouré a Terezky Ježiškovej. Prosila som Nebeskú Matku a Najsvätejšie Srdce Ježišovo za 

záchranu svojho dieťatka a preplakala som noci a dni. Vtedy moja mamka sľúbila Panne Márii, že ak 

všetko dobre dopadne, bude o tom svedčiť. 

Keď konečne prišiel deň, kedy som sa mala dostaviť po výsledky testov, bola som taká roztrasená, že mi 

krvný tlak nebezpečne stúpol, čo znamenalo ďalšie nebezpečenstvo pre dieťa. V ten deň moje výsledky 

ešte nedostali. 

A tak som sa musela znova trápiť, kým sme o dva dni nezatelefonovali k lekárovi a sestrička nám 

oznámila, že výsledky sú úplne v poriadku a hladina AFP je viac než uspokojivá. 

Dnes máme doma krásnu dcérku Bianku Katarínku, ktorá má osem mesiacov a je to dokonalý 

Boží zázrak. 

Som hlboko presvedčená o tom, že to bola Panna Mária a sväté patrónky mojej dcérky, ktoré mi 

vtedy pomohli. Dieťa je najväčší Boží dar a moja Bianka je toho dôkazom.        

         Foto: (a) 
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Moje prekvapenie 

Som dojatá, ako mocne a rýchlo Pán Boh koná v mojom 

živote! Včera prišla za mnou jedna mladá žena z rodiny, že 

cíti potrebu, ba nutnosť začať sa modliť, ale nevie ako. 

Na dovolenke v Rumunsku sa stretla s jedným mníchom a ten 

jej kázal modliť sa a postiť. Zároveň je dal obrázok sv. Kríža. 

Odvtedy na Pána denne myslí. Vzala to vážne, postí sa v stredu i 

v piatok, ale modliť sa nevie. Otčenáš ju naučila sestra len 

nedávno. Bola pokrstená v katolíckej cirkvi, ale ich rodina je 

napoly evanjelická. O Bohu sa u nich - čo si pamätá - 

nerozprávalo.  Dala som jej knižky ako aj viaceré modlitby. Spolu 

sme sa pomodlili Bolestný sv. Ruženec za odpustenie. Rozochvelo 

ju to a prejavila záujem naučiť sa sv. Ruženec modliť. Hoci sa 

modlím viac ružencov denne, nevedela som jej ho vysvetliť tak, 

aby ho hneď pochopila. Vzdychla som si - Matička, aby som ju 

správne viedla, veď si ju našiel sám „Nebeský Stopár“. Požiadala 

ma, či môže o dva - tri dni prísť znova. 

Na druhý deň prišla moja „Rosička“ a v nej brožúrka sv. 

Ruženca. Srdce sa mi rozochvelo radosťou, veď je to 100% 

návod na jeho modlitbu! Moje prekvapenie bolo úžasné... 

Vďaka vám, nech vám Boh Všemohúci vynahradí všetko úsilie! Prosím o modlitbu za celú moju rodinu a 

tiež za Moniku J. Veľmi to všetci potrebujeme! Nech vás Mama Mária, ktorá je Matkou nás všetkých, 

ochráni svojím plášťom!  S úctou  

 Margita Dobrovská, Bratislava 

 

  

Putovanie 

Keď som v druhom stave putovala do Medžugoria, spolupútnici neskrývali svoje prekvapenie z 

môjho rozhodnutia - v tehotenstve sa vydávať na cesty. 

Putovala som však, aby som tak svoje dieťa už v lone zasvätila nebeskej Matke. Prežila som krásne tri dni 

na kurze v Komunite Jána Krstiteľa, bola som aj v Litmanovej, každý mesiac v Podolínci, na púti rádia 

Lumen k Božiemu Milosrdenstvu v Krakove...   A v spomínanom Medžugorí. Prečo to píšem? Všade 

som sa stretla s  názormi, že matka v druhom stave má sedieť doma. 

S veľkou radosťou a pokojom  som sa  z takýchto akcií  vracala domov a dosvedčujem, že som šťastná 

matka zdravej dcérky Ester. 

V pôrodnici šlo všetko rýchle a dobre. Najväčšiu radosť mi robí dcérka,  je pokojná a veľmi dobrá. A tak 

som si uvedomila, že Mária sa vybrala na cestu za Alžbetou do hornatého kraja, dokonca 

sa PONÁHĽALA do kopcov, a bola tiež v požehnanom stave. Keď sa narodil Ján Krstiteľ, vrátila sa naspäť 

-  veď to bola tiež púť v tehotenstve. Keď a Jozefovi zjavil anjel a povedal mu - vezmi Matku i Dieťa - a 

choď, Jozef nevyjednával „nemôžem ísť s malým deckom“. Ani moje putovanie neskončilo, ale keď naša 

malá Ester mala jeden mesiac, šli sme na duchovné cvičenia do Trenčína. Aká milosť, keď otec biskup 

Pavel Mária Hnilicanešetril svojím požehnaním našim deťom. Prežili sme najkrajšie dni v našom 



44 
 

manželstve. Mali sme možnosť cez prednášku otca Paula Sigla meditovať nad  tajomstvami  Eucharistie a 

adorovať. 

Chcem povzbudiť všetky matky, aby sa nebáli púte v tehotenstve a s malými deťmi. Treba 

získavať milosti pre naše rodiny. Často stretávame  ľudí, ktorí reptajú na život. Ja si svoj život veľmi 

vážim, aj životy mojich detí, sú vzácnosťou nad bohatstvo. Chcem sa poďakovať nebeskému Ockovi, za 

všetko, čo mi dal, a aj Matke Márii za pozvania na miesta, kde mi je dobre, lebo jednoducho sedím 

Ježišovi pri nohách, prijímam Jeho Lásku a chcem Ho počúvať.   

         Rozália Kaščáková, Brezovica 

 

 Ruženec na colnici 

Augustový  daždivý deň. Smerujeme na Ukrajinu na duchovné 

cvičenia. V Košiciach vystupujeme z rýchlika a presadáme do 

osobného auta. Asi za hodinu sme na hranici. 

  

Tu nás čaká príjemné prekvapenie. Pred závorou stojí len niekoľko 

osobných áut. Podvedome myslíme na čas, v ktorom by sme mohli 

doraziť na miesto. Nachádza sa v Ivano Frankovskej oblasti a od hraníc je 

vzdialené asi 500 km. Vízia je teda sľubná. A tak nám vôbec nevadí, že 

ukrajinský colníci pracujú veľmi pomaly, dokonca priveľmi dôsledne. 

Sledujeme, že za hodinu vybavili tri autá. Dôsledná identifikácia každého 

z nás je vzápätí vystriedaná precíznou kontrolou našej „mašiny“. A tá má 

jeden závažný nedostatok. 

Je kúpená na leasing. Pre ukrajinské prostredie predstavuje tak možnosť dať si ju napríklad ukradnúť a 

tak sa zbaviť splátok. 

Verdikt je jasný - auto nemôže prekročiť hranicu, pretože šofér ho nemá ešte v úplnom vlastníctve. 

Neoblomne nás teda posielajú späť na Slovensko, alebo pokračovať pešo na Ukrajinu. 

V mysli nás žien zrazu prebehne otázka: „Pane, kde si? Ty vidíš náš problém.“ S dôverou sadáme do 

auta a vyberáme ruženec. Začíname sa modliť prvý desiatok. Modlili sme sa s dôverou. Cítili sme, že 

pochybnosť tu nemá žiadny priestor. Dvaja muži našej posádky boli vonku. Stáli ticho, občas jednali z 

colníkmi. Zrazu jeden otvoril dvere a jednoznačne vyhlásil:„Musíme sa vrátiť, nechcú nás pustiť“. 

Nediskutovali sme. Túto situáciu bude riešiť Pán. Zároveň som  si v duchu hovorila: „Pane, Ty to máš v 

moci. Ak chceš, tak zmeníš aj rozhodnutie colníkov. Ty máš v moci každú situáciu, každý 

priestor, aj túto prísne stráženú hranicu s Ukrajinou. Pane, sme od rána na cestách a ďalej 

nemôžeme pokračovať, ak Ty nebudeš konať“. Modlili sme sa ďalej. V pokoji a odovzdanosti, celý 

ruženec. Muži sa vrátili do auta. 

Šofér povedal: „Môžeme prejsť iba v tom prípade, ak pred notárom spíšem čestné prehlásenie, 

že som majiteľ firmy a tak splnomocňujem sám seba na jazdu autom i v zahraničí. Menovite aj 

na Ukrajine“. Pane vďaka! 

Colník, ktorý zrazu zcivilnel, podišiel k nám a povedal, že nás bude osobne čakať a môžeme ísť dopredu, 

lebo za nami už bolo minimálne tridsať áut. Šikovne sme sa prekľučkovali späť na Slovensko a smerovali 

sme na notárstvo do Sobraniec. Tu nás čakalo ďalšie prekvapenie. 
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Pred notárstvom stálo osobné auto v ňom dve malé deti. Auto patrilo notárke, ktorá mala celý týždeň 

dovolenku a „náhodou“ sa v práci zastavila s deťmi cestou na chatu. Pobudla tam asi štvrť hodinu a my 

tiež, v rovnakom čase. Pán sa aj tu postaral. Hranice sme nakoniec prešli po štyroch hodinách. 

Boli sme šťastní a duchovne bohatí, veď „Pane, ty si sa nás ujal“. 

         Eva Orbanová 

  

 

  

List od Boha 

Drahí bratia a sestry! 

Túžim sa s vami podeliť o to, čo sme ja a moji priatelia prežívali na ceste k Bohu - nášmu 

Oteckovi v máji tohto roku. Skrze lásku k našej Mamke  Panne Márii  sme sa vybrali  do 

Medžugoria. Pán si pripravoval naše srdcia modlitbou a pôstom. Pozbieral nás po  kútoch 

Slovenska, ba aj Čiech a Poľska. Vyrazili sme za hlasom volajúcim do ticha, stráveného v 

Širokom Brijegu pri Medžugorí. Prežili sme tu kúsok Neba. 

  

Účastníci duchovných cvičení zo Slovenska v Śirokom Brijegu spolu s o. Jozom Zovkom, OFM (v strede) a s Oľgou Merkovičovou (pred ním 

dolu). 

Pán na nás myslel a obdaroval každého jedného zvlášť. Ukázal nám silu ruženca, naučil nás modliť sa 

srdcom, premýšľať, meditovať nad tajomstvami Jeho života. Dostali sme zbraň proti nepokoju. Vyzýva nás 

ku každodennému boju za dobrú vec. Ukázal nám sv. Písmo - „List od Boha“ - napísaný nám ľuďom s 

toľkou láskou. Tam nájdeme odpovede na všetky naše otázky. Privinul si nás k sebe. 

Prežili sme naplno svoju hriešnosť a Jeho odpúšťajúcu lásku. Dal sa nám spoznať v Eucharistii. Objavili 

sme Jeho Telo a Krv úplne nanovo. Ukázal nám tajomstvo pôstu. Nejedná sa o týranie tela či duše, ale 

oslobodzovanie. 



46 
 

Prežili sme nádherný čas s Pánom, plným Jeho pokoja, radosti a lásky. Vzdávame Mu za to chválu a 

ďakujeme za všetkých, ktorí na nás mysleli v modlitbách. Ďakujeme za ľudí, ktorých nám Pán poslal do 

cesty, ktorí nás týmto časom sprevádzali. Predovšetkým nášmu srdcu blízky páter Jozo Zovko. Je to 

človek modlitby, s pokorným a milujúcim srdcom, odovzdaný Bohu. „Ceruzka, ktorou nám Boh písal 

list“, veľmi nežne, citlivo, láskavo. A skrze neho nám Pán ukázal svoju lásku. Čo všetko dokáže modlitba, 

akú silu v sebe skrýva Písmo, ľahkosť tela očisteného Jeho pohľadom, zoceleného pôstom a naplneného 

Ním samým. 

Chceme rovnako poďakovať za pani Oľgu Merkovičovú, ktorá nám tlmočila a prijala nás vo svojom 

dome. 

Pán ich všetkých požehnávaj, aby boli dobrými lampami pre druhých, plní Svetla a verní nášmu Bohu. 

Pán nech požehnáva aj vaše kroky a každým dňom nech ste čoraz bližšie na ceste k Nemu. Ak niekto z 

vás zatúži po takýchto duchovných cvičeniach, ktoré sa konajú raz do roka v Širokom Brijegu, modlite sa 

za to a Pán sa postará! 

V modlitbách na vás myslí  

Martina Cichá 
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Krátke správy / Rôzne 

Mladé pútnické miesto v Litve 

KGB kontra pútnici 

Jedno z najnovších zjavení v oblasti Baltických štátov sa udialo 30. 

júna 1967 vo farnosti Imbradas na severovýchode Litvy.  

Dvaja mladí ľudia sa vracali večer na mopede domov a pri jazere Ilgis zrazu 

zbadali nádhernú žiaru, v ktorej sa zjavila žiarivá Panna v bielom 

rúchu. 15-ročný chlapec a jeho 16-ročná sestra sa ustrašení zastavili, 

aby sa vzájomne ubezpečili, čo videli. Po nejakom čase sa táto Panna opäť 

zjavila dievčaťu vo sne a pýtala sa jej, prečo o tom nerozpráva ľuďom. 

Zakrátko teda o tom vedeli nielen miestny farár a susedia, ale dozvedela 

sa o tom aj štátna tajná služba KGB. Mladých prinútili zjavenie popierať. 

Toto opatrenie však nedokázalo zabrániť tomu, aby sa o tejto nádhernej 

udalosti nedozvedeli ľudia a tak na miesto zjavenia pri jazere Ilgis začali 

prichádzať pútnici, ktorí sa modlili a stavali tam kríže. 

KGB postavené kríže zničila a veriaci ich vždy znovu postavili. KGB stavala prekážky na 

prístupových cestách a pútnikov nasilu nakladali do áut a odvážala až 20 kilometrov od miesta zjavenia, 

aby sa vzdali uctievania Panny Márie. 

Odkedy Litva dosiahla nezávislosť, už nič nebráni zbožnosti litovských veriacich na tomto mieste, ani 

stavaniu krížov. Na mieste postavili aj veľkú sochu Panny Márie. Pravidelne sa sem chodia mnohí 

veriaci modliť. Najmä však na výročie zjavenia 30. júna každý rok večer sa tu zhromažďujú 

pútnici a bdejú v modlitbách až do rána. Mnohé modlitby sú vypočuté a sú tu aj mnohé vyliečenia z 

chorôb. To všetko sa dokumentuje. Miestny farárRemigijus Kavaliauskas sa stará o stavbu kaplnky na 

mieste zjavenia.    

A. Karciauskas 

 

Stále čakám poštárku 

  

Katka Oškerová, (na obr.), o ktorej sme písali v M ROSE č. 10/2005, 

žije svojím detským životom skoro ako ostatní rovesníci. Skoro. 

Pretože na rozdiel od jej kamarátov ju trápi choroba. 

Rozpráva pokojne a rozvážne. Hoci ma len šesť rokov, pôsobí takmer 

dospelo. Zrejme preto, lebo žije dva životy. Jeden v Dubovej a 

druhý  uprostred onkologickej kliniky. Oba prežíva s maminou Jankou, ktorá 

sa od  nej nikdy nepohne. 

„Keď som už bola dlho v nemocnici, bolo mi smutno. Túžila som po havinovi. Daroval mi ho 

kamarát Marek. Na jar, že LEO?“ povie Katka a objíme okolo krku roztopašneho zlatého retrívera. 

„Aj tam mám kamarátov. A tiež učiteľku. Ale keď som sa vrátila, povedala som ocinovi: brat 

Miško má stôl, sestra Miška má stôl, aj ja chcem mať svoj. Aby som sa mala kde učiť, keď už 

som doma. Nejakí ľudia nám darovali peniaze, tak som si ho kúpila. Teraz mám kde maľovať. 
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Čo? Napríklad prírodu. Či motýle? Alebo tekvicu. Takú veľkú máme na záhrade. 

Oranžovú,“ vysvetľuje. 

Na bolesť a trápenie sa nesťažuje: „Len niekedy ma bolia nožičky a ocino ma  zoberie ,na koňa’.“ A 

potom, pri večernej modlitbe poprosí Katka o úľavu.  „Mamina mi často hovorí, že mnohí sa za mňa 

modlia. Veď mi o tom aj píšu.  Stále som na balkóne a čakám poštárku. Dobrí ľudia z celého 

sveta mi  posielajú pohľadnice a darčeky,“ zdôveruje sa nadšene. Neustále nosí pri  sebe ten úplne 

prvý - mini - sošku Anjela Nádeje. V dedine má veľa priateľov. 

Spoločne chodia aj do kostola. „Je tam pán farár Mário Orban. Niekedy príde aj  za mnou domov. 

Lebo aj on je môj kamarát!,“ vyhlási hrdo. Príbeh statočnej  Katky v októbri inšpiroval  a posilnil 

veriacich až v New Yorku. Aj oni  požiadali Sv. Adelgundu o uzdravenie jednoročnej Mackenzie Grace s 

chorými  obličkami. Všetko je vôľa Božia...          

Karol Dado 

Písať môžete na adresu:   Katarína Oškerová, Podhorská 31, 900 90 Dubová 

 

 V dňoch 25. - 26. októbra 2005 sa v Exercičnom dome jezuitov v 

Prešove konalo stretnutie gréckokatolíckych biskupov Európy. 

Hostiteľom účastníkov bol prešovský eparcha Mons. Ján Babjak. 

Téma stretnutia bola “Ako vydávať svedectvo východnej tradície.” 

Na stretnutie pricestoval aj kyjevsko-haličský vyšší arcibiskup 

kardinál Lubomyr Huzar (na snímke vpravo spolu s eparchom 

Mons. Jánom Babjakom pri tlačovej konferencii dňa 26. októbra 

2005).         (r) 

 

 Zraz „Lions” v SR! 

Prezident najväčšej celosvetovo pôsobiacej dobrovoľníckej organizácie Lions Clubs 

International Ashok Mehta  pricestoval dňa 19. októbra 2005 do Bratislavy, kde sa okrem iného 

zúčastnil na mimoriadnom konvente Lionských klubov.     (sita) 

* * * * * 

(Lions spolu s Rotary  sú kluby členov 4. stupňa zasvätenia slobodomurárskej „Pyramídy“ - pozn. red.) 

 

 Vianoce a Silvester v Medžugorí  

 Termín: 23. 12. 2005 - 3. 01. 2006 

Neviete s kým prežijete tohtoročné vianočné sviatky a Nový rok? 

Cítite sa opustený a sám...? 

A čo tak ich stráviť v spoločnosti Panny Márie? 

Tak neváhajte a poďte s nami do  Medžugoria! 
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 Milan Kniš: 0910 189 969, 0902 937 704  

Prihlásiť sa môžete do 25. 11. 2005 

  

 

Pomoc najbiednejším 

Drahí priatelia, zo srdca Vám všetkým ďakujem za Vašu priazeň a 

podporu bezdomovcov. Ísť v dnešnej ťažkej dobe do projektov na 

vytvorenie útulkov pre nich, nemôže byť záležitosť rozumu, ale iba 

viery. Viery v to, že Otcovo srdce trpí pre týchto ľudí. 

  

S touto vierou 

 sme išli do tohoto projektu. A Boh sa k nemu skutočne priznával, veď vďaka darom sme vybudovali 

podstatnú časť budovy pre mužov v Azylovom centre Betánia v Malackách. V súčasnosti nám došli peniaze 

a potreba otvoriť dom začiatkom zimy je ohrozená. V dome je nutné urobiť kúrenie. Chýbajú nám aj 

vodovodné  batérie, umývadlá a WC. 

  

Zariadenie a vybavenie 

domu už vďaka Vašim darom máme. Znovu i touto cestou ďakujem všetkým darcom. Azylový dom 

Emauzy je  plne obsadený . V tomto roku tri naše klientky prijali sviatosť krstu, prvé sv. prijímanie a 

jedna i sviatosť birmovania. Raz za mesiac prichádza do domu kňaz. 

  

V lete sme vďaka 

Vašim darom urobili letný tábor s názvom Emauzskí učeníci. Naše spoločenstvo sa podieľalo na 

organizovaní stretnutia modlitbových spoločenstiev Záhoria, naša mládežnícka skupina Emauzy účinkovala 

i na Konferencii modlitieb a chvál v Bratislave. 

Minulú zimu zomreli v Malackách na podchladenie na ulici traja bezdomovci. Pomôžte nám, prosím, 

dokončiť dom, ktorý by mal  týmto  tragédiám zabrániť.   V láske Kristovej s úctou a vďakou 

  

Danica Sedláčková, správca KRIŽOVATKY n.f., Záhradná 3, 909 01 Skalica. 

E-mail: krizovatky@ba.telecom.sk 

tel: 034-664 5718, mobil: 0907-899 271 

Bank. spojenie: SLSP Skalica, názov účtu: Križovatky, číslo účtu: 250522792/0900 

Svedectvá mládeže z programov Križovatiek prinesieme nabudúce.      (r) 

mailto:krizovatky@ba.telecom.sk
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Moslim a Kríž 

Seydnaya, Syrie, 30 km severně od Damašku, chrám a klášter. 

Kostel, který navštěvují i muslimové, je zasvěcen Panně Marii. 

Stěny jsou pokryty ikonami, které dokazují, že po staletí zde byla 

velká mariánská úcta, také díky zázračnému obrazu Panny Marie, 

který namaloval sv. Lukáš. Hlavní svátek se slaví 8. září na Narození 

Panny Marie. 

Zde je příběh z nedávné doby, který nám vyprávěla průvodkyně 

Arlen na pouti v Sýrii: 

Jistý muslim ze Saudské Arábie, velmi bohatý, nemohl mít děti. Jednoho roku navštívil syrské poutní 

místo Seydnaya.  Zde se doslechl o zázracích, které se stávají v místním klášteře. Modlil se zde a učinil 

slib, že jestliže se dočká potomka,  finančně podpoří klášter. 

Do roka se mu narodilo dítě. Taxíkem se vydal do Seydnaye a cestou vyprávěl řidiči taxíku svůj příběh i 

to, že se chystá věnovat klášteru milion USD jako dar a poděkování. Chtivý řidič se rozhodl ho zabít a 

zmocnit se peněz. Popadl tedy nůž a podřezal svého pasažéra. 

Poté se vydal  do pouště, aby se tam těla oběti zbavil.  Po celou cestu však nad úložným prostorem vozu 

svítilo znamení kříže. Někteří řidiči, kteří je míjeli,  tento úkaz nahlásili policii. Policie tedy dohnala tento 

vůz. V kufru auta nalezli živého zmíněného muže ze Saudské Arábie, který vypověděl, že muž, který je 

vyobrazen v kostele v Seydnaye (Ježíš Kristus), mu zachránil cestou život, když provedl operativní zákrok 

na jeho podřezaném hrdle. Všichni žasli nad jizvou a stehy na jeho krku. Tento muslim se znovu vydal do 

Seydnaye s ještě větším finančním darem... 

Tento příběh vzbudil v muslimském světě velkou pozornost a objevil se na předních stranách místních 

novin.                  

Zdraví a žehná 

o. Jiří Polášek, ČR 

 

 Vyjadrenie sa k „reality show“ 

Proti peklu a psychiatrii 

Markíza a Jojka budujú na Slovensku peklo a psychiatrickú liečebňu. 

Prosím, vyjadrite sa v M ROSE k tomuto hnusu. Musíme sa brániť a 

nie  prizerať na morálnu devastáciu  detí a mládeže.Kto to je  ten 

„velky brat“? Antikrist?Slováci  už úplne strácajú rozum. Konzumujú 

predhodené odpadky! 

         Pozdravujem Vás! Peter 

Milý Peter, Dalo by o tom veľa písať. Od našej neschopnosti založiť napríklad 

televíziu, ktorá by šírila evanjelium, pravdu a morálku. O slabom burcovaní k 

vernosti Kristovi. O našej nevere Bohu.  Panna Mária však prišla, aby nás 

orientovala v našom osobnom živote viery. Držme sa Jej! 
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Na hore Zvir Nepoškvrnená Čistota povedala: 

- Necháte sa slepo zotročovať týmto svetom, a potom milujete povrchne. Boh je Láska. A iba Láska vás 

môže oslobodiť. 

         (6. marca 1994) 

- Tento svet je chorý, lebo je naplnený hnusom a nečistotou. Nechcite túžiť po tom, po čom túži tento 

svet. Milujem vás! A nesmierne mi záleží na čistote vášho srdca!        

(8. mája 1994) 

- V Mene Najsvätejšieho Boha vás prosím - zmeňte svoj život! 

         (5. septembra 1993) 

- Nedopustite, aby nepriateľ uberal z vašej slobody, za ktorú bolo vyliatej toľko Presvätej Krvi Kristovej!    

(5. decembra 1996) 

- Ste dušou veľmi chorí a vaše telo si na túto chorobu zvyklo, pretože nepoznáte, čo je to Boh a čo 

znamená Boha stratiť. Modlite sa, aby ste sa vyliečili! 

         (4. október 1992) 

- Ste srdcom taki prázdni, a vaše životy sú nenaplnené. Jedine Boh vás môže naplniť, preto verte v jeho 

silu a v Jeho pomoc.  

(6. decembra 1992) 

- Nepoškvrnená Čistota, pomôž mi udržať čistotu srdca!           

(7. júla 1991) 

         (r) 

 

Milióny modlitieb 

V švajčiarskom  Einsiedelne sa 2. októbra 2005 konal Svetový deň  modlitieb za 

nedotknuteľnosť ľudského života, ktorý zorganizoval Svetový fatimský apoštolát. 

Cieľom iniciatívy tohto apoštolátu v USA bolo na začiatku mesiaca Ružencovej Panny Márie priniesť Božej 

Matke dar 100 miliónov modlitieb, aby svojím mocným príhovorom u Boha mohla vyprosovať kultúru 

života, v ktorej sa chráni a napomáha život každého človeka od počatia až po prirodzenú smrť. V 

rovnakom čase sa vo všetkých 110 štátoch, zapojených do Svetového fatimského apoštolátu, konali 

podobné modlitbové iniciatívy. 

Komunistka v ráde 

Maria Viglianti, bývalá komunistická starostka na Sicílii a matka štyroch detí prežije zvyšok 

svojho života v kláštornej klauzúre. 
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V nedeľu 16. októbra 2005 63-ročná vdova zložila večné sľuby u saleziánok - Sestier Navštívenia Panny 

Márie v Palerme. Informovali o tom talianske médiá 18. októbra 2005. 

V roku 1982 Maria Viglianti kandidovala za KS Talianska do senátu. Potom pôsobila ako starostka v Castel 

di Lucio pri Messine. Jej štyri deti sú v súčasnosti na svoju „mimoriadnu“ matku hrdé.   

  

Obeť tajnej služby 

„Proces blahorečenia kňaza Jerzyho Popieluszku by mohol byť ukončený do jedného roka,“ 

vyhlásil postulátor kauzy Tomasso Kaczmarek. 

Podľa postulátora by sa mohlo blahorečenie konať v júni 2006 počas možnej návštevy pápežaBenedikt 

XVI. v Poľsku. 

Duchovný pastier Solidarity Jerzy Popieluszko mal iba 37 rokov, keď zomrel. Mnohí Poliaci ho však 

pokladali za múdreho a odvážneho pastiera duší. Popieluszku uniesli a zabili 19. októbra 1984 príslušníci 

tajnej služby, ktorí ho zbili a hodili do ľadových vôd rieky Vistuly.  Jeho hrobka vo Varšave pri kostole, v 

ktorom slávil sväté omše za svoju vlasť, priťahuje milióny pútnikov. 

         (TK KBS) 

 


